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Czasami tak się nam 
poukIacla, je możemy 
SpojIZeĆ na świat 7. g6ry, 
z bardzo ~kiej góry. 
Mnie tak pouJdadalo się 
wczoraj. Widzia1em jaki 
ten ~ 'at z $l!IY jest 
piękny. I tak stójącsobie 
ponad 2,6 tys. m t.row 
nad . mem mona 
zac:zą1em sj~ zastana
wiać nad tym obrazem, 
kt6ry się w dole rozta
czaJ i nad tym ro tam 
w dole ę dzieję.2aCZł
lem sobie myśfeć o tych 
naszych .fuxJk UfO
pejskich mbicjach do 
doJączcnia do europej
skiej i ~wiatowej elity. 
Pomyśralem obie, źe 
1110źe nie Wl1U'iimy spe
cjaJn o finan wego 
bogactwa do tej Europy, 
moźe z nami kto
poty. moźe trzeba do 
nas doJdadać. ale gdzieź 
tej Ew 'Pie do naszej 
slawi ~. ko-węgierskiej 
wyobnlŹni, do naszego 
ducha j tc..j niepowta
rzalnej atplosfery. kt6ra 
tylko w Srodkowej Eu
ropie jest wyczuwalna. 
I co z [gO, że mamy 
dziurawe drogi, . koro 
w Europie próŹ1 o szu
kać takich gór;jak Tatly, 
do kt6rych,jak do Mek
ki. walą rornz to lvieksze 
t/wny ~awców mo
zolnego wspin;wia się 
ku lryŻynom. Ch z tego, 
źe nie mamy ParyWw, 
Madryt6w 1 WleJopozio
mowych dworców kole
jowych. Mamy za to 
w tej naszej Srodkoweu
ropejskiej C2ęści świata 
wspaniaJą przyrodę, 
o kt6rej w Anglii mogą 
tylko pom.'1rzyć. I co 
z tego, źe nasi roJnicy są 
biedni i ruenowocześni, 
skoro i t . JXlIr8iią nas 
~c i jeszcze nad
produkować. Niech no 
ci z Europy spróbują, 
mając do dyspozycji to, 
co nasi roJnicy, osiągnąć 
takie p,yniki. 

I lakie wlaśnie mysli 
chodziJy mi po g1owie, 
kiedy staJem pośród 
chmur. A ro poza tym? 
Na szczęście nie mam 
zielonego l'0jecia, bo 
wla.fuie sobie urlopuję 
i jestem zupeJnie odcię
ty od świata. Pewnie jed
nak zaraz skorzystam 
z moiJWvości. jakie daje 
technika (nawet na Slo
wacji. która - mam Wnł
iewe - nie bołdu' no
woczesności bO kafejki 
internetowe to tu rzad
kość, ai W)1JOSaŻenie ich 
raczej marne) i dowiem 
ię ro w trawie piizcly. 

A moźe jetinJłk nie? Po 
co ć sobie nastrój na 
urlopie. czego i Wam. 
DIVflzy ~eJnky, ser

c 

Obiszów 

W trosce 
o historię 
Grupa studentów z Uniwersytetu 
Wrocławskiego pod kierownic
twem archeologa Pawła Rzeźnika 
rozpoczęła prace wykopaliskowe 
na grodzisku wczesnośrednio
wiecznym w Obiszowie. . 

i gród stanowily 
rzeczywiście je
den zespó! osad
niczy z tego sa
mego okre u 
oraz jaką funkcję 

Badania na wczesno
średniowiecznym zespole 
osadniczym z IX/X wieku 
prowadzone są przez 
Uniwersytet Wrocławski 
od 1999 roku. W ubie
głym roku prace wykopa
liskowe odbyły się na osa
dzie. W tym roku przez 
okres dwóch miesięcy g. 
od 11 lipca do 6 wrze
śnia będą realizowa
ne na grodzisku. 

- Prace wykopaliskowe 
mają dowieść, czy osada 

peJnilo grodzi
sko wc:zasach wczesno
średniowiecznych - in
formuje dr Paweł 
Rzeźnik, archeolog. 
Władze gminy Grębo

cice postanowiły dofinan
sować tegoroczną kam
panię w kwocie 10 tys. zł 
z przeznaczeniem na wy
nagrodzenia dla pracow
ników zatrudnionych z te
renu gminy Grębocia; 

biorących udział w pra
cach wykopaliskmrych. 
Izabela Pakiet 

Cennik wyborczy 
I Zgodnie z zapowiedziami jeszcze raz prezentujemy 1 

I cennik reklam i ogłoszeń wyborczych. Redakcja 
postanowiła wyjść naprzeciw oczekiwaniom 

I wyborc6w, którzy oczekują infonnacji o kandyda-

t 
łach na radnych i proponujemy specjalną ofertę 
z niezwykle atrakcyjnymi cenami dla kandydatów 

I 
na radnych biorących udział w kampanii. Mamy 
nadzieję, że nasze propozycje spełnią oczekiwania 
i wyborców i kandydatów. 

I Równocześnie przypominamy, że na łamach 
I 

Gazety Polkowickiej nie będzie można prowadzić 
kampanii negatywnej. Redakcja odmówi zamiesz

I czenia' reklam i ogłoszeń o takim charakterze. 
I ____ ~~~~--~~=---~ 

1

1. Wkładka wyborcza cztero
kolumnowa (cztery strony) 
w tym cm6ch w pełnym koIoIze; 

I _ zamieszczenie 7 i więcej 
wkładek - 1400 zł za jedną 
wkładkę. 

- zamieszczenie co najmniej 
6 wkładek - , 850 zł za jedną 
wkładkę. 

- zamieszczenie co najmniej 
3 wkładek - 3000 zł za jedną 
wkładkę, 

• zamieszczenie 1 wkładki 
- 4000 zł, 

W ~m przypadku doplata 
500 zJ za kolportaż 

2. Wkładka wyborcza dwuko
lumnowa (dwie strony). obie 
w pełnym kolorze 

-zamieszaenie 7 i więcej wid ... 
dek - 1200 zł za jeIiIą wIddę 

• zamieszczenie co najmniej 
6 wkładek - 1550 zł za jedną 
wkładkę 

- zamieszczenie co najmniej 
3 wkładek - 2100 zł za jedną 
wkładkę 

- zamieszczenie jednej wkład
ki - 2350 zł 

3. Reklamy modułowe w peł
nym kolorze 

- jedna kolumna - 1250 zł 

" pół kolumny - 750 zł 

- ćwierć kolumny - 300 zł 

• reklama czteromodułowa 
-100 zł 

W przypadku zamówienia in" I 
nych wymiarów reklam, [Iii 
zaproponowane jJowyzeJ. 
obowiązywać będlJe cennik 
podstawowy reklam i agIo" 
szeń obowiązujący w Gazecie 
Polkowickiej. 

Do przedstawionych cen 
należy doliczyć 22 proc. VAT 

W ~~~!s, reWamo-

~~~~~ ,m aqą. 

Tydzień w samol21ldzie 

Gaworzyce 

Krótsza droga 
Mieszkańcy gminy Gaworzyce, a przede wszystkim 
rolnicy, nie będą musieli przejeżdżać wielu kilome
trów, żeby zatankować paliwo. Zarząd Gminy Gawo
rzyęe podpisał umowę o wydzierżawieniu stacji paliw 
na terenie byłej Spółdzielni Kółek Rolniczych. 

1Ym razem ZaIząd Gmi
ny wyszedł z założenia, że 
lepszy pewny, choć niższy 
zysk. niż wyższy, ale nie
pewny. Oprócz czyn zu 
dzierżawnego do bu

Przypominamy, że w ubiegłym roku 
w tym samym miejscu, też funkcjono
wała stacja paliw. Dzierżawca, który 
wygrał wtedy przetarg, wyznaczył 

zbyt wysoką jak na swoje możliwo
ści kwotę czynszu. Nie był w stanie 
go opłacać, więc stacja paliw zakoń
czyła działalność. 

dżetu gminy wpływać będzie także 
podatek od nieruchomości. 

Stacja paliw już rozpoczęła ~ 
Na razie nie są :reaIizcM.oane talony na pa
liwo dla rolników. Dzierżawca stacji :la
pewnia jednak, że wkrótre zOOanie wu
cbomiony także i ten rodzaj sprzedaży. 

Sabina Lipiec 

Powiat polkowieki 

(Bez)cenny dar 
dowi KGHM-u oraz 
COPI za ten dar. 

Komputery dostaly: 

31 komputerów przekazał Starostwu Powiatowemu 
Centralny Ośrodek Przetwarzania Infonnacji w Polko
wicach. Zestawy otrzymały m.in. placówki oświatowe 
z terenu powiatu oraz polkowicki Dom Dziecka. Centrum Nowoczesnej 

Edukacji Wiejskiej w Ra
dwanicach, Liceum Ogólnokształcące w 
Przemkowie, Dom Dziecka w Polkowi
cach, Starostwo Powiatowe, Stowarzy
szenie Charytatywne ,;Żyć Godnie" 
oraz dziecko niedosłyszące 'li:, Szkoły 

Podstawowej w Buczynie. - Oeszymy 
się, że państwo postanowili nam przeka
zać to, co jest dla was cenne, bo dla nas 
jest to bezcenne - cieszyła się Anna 
Stańczak, dyrektor CNEW. 

Z inicjatywą wyszedł Marek 1łamś, 
starosta powiatu. - Wiedzialem, źe 
komputery są potrzebne podległym 
nam pJarowkom - mówi Marek 1łamś. 
- Dyrektor Kazimiea Ko.zJowski COPI 
odpowiedzial pozytywnie na naszą Pra5-
bę. Oeszymy się, źe udalo nam się to za
latwić, bo sytuacja finansowa powiatu 
nie pozwolilaby nam sfinansować tylu 
zestaw6w komputerowych. Przy okazji 
chciaJbym gorąco podziękować zarzą-

- Mam nadzieję, że ten sprzęt przyda 
się wam w codziennej pracy j zostanie 
dobrze pożytkowany - powiedział Ka
zimierz Kozłowski. - Jeśli będzie wam 
roś potrzebne zJ6żcie takie zapotrzebo
wanie postaramy się pom6c- :lapewniał 
starostę dyrektor. 
Była to już trzecia darowizna kopalni 

Rudna. Wt-ześniej komputery otrzy
mały: polkowicka policja i gimna
zjum w Gaworzycach. 

Anna Osadczuk 

Powiat polkowiek. 

Stowarzyszenie Charytatywne lyć GodnieM pozyska
ło sprzęt ortopedyczny i medyczny od Agencji Mienia 
Wojskowego z Gorzowa Wielkopolskiego i Waf'$lBwy. 

koszt przywi6zł je radny 
powiatu, Janu z lsztwan, 
za co zarząd stowa
rzyszenia chcialby 

- Dzięki naszym staraniom otrzymali
śmy duźe ilości sprzętu rehabiJitagjne
go i medycznego oraz materiaJ6w opa
trunkowych od Agencji Mienia Wojsko
wego z Wa.zsza"')' po likwidacji wojsko
"'Ych przychodni - informuje Marek 
1łamś, prezes Stowarzyszenia Charyta-
1.)wnego ,;Żyć Godnie". - Materiały zo
staly cfa5tan;zone przez wojsko do Wro
dawia skąd do Polkawic na wlasny 

serdecznie podziękować. 
- Pan Janusz jest naszym zlo

tym spon orem, juź niejedno
krotnie je wspomagaj. 
Sprzęt ortopedyczny zostanie 

przekazany potrzebującym miesz
kańcom powiatu, a medyczny bę
dzie wykorzystany w leczeniu 
osób przewlekle chorych. 
Monika Szatko~ ka 



Ważne sprawy 

Kalejdoskop 
ŚWIat 
W niedzielę w Paryżu 25 

- letni mężczyzna oddał 
stIzał w kierunku prezy
denta Francji Jacques'a 
Chiraca, gdy ten przejeż
dżał pod Łukiem 'llium
falnym. 

Polska 
W Szczecinie powstał 

Ogólnopolsld Komitet 
Protestacyjny, któty doma
ga się od a.ądu natychmia
stowego zaprzestania 
,Jayminogennej prywaty
zacji i wyprzedaży majątku 
narodowego. Komitet 
utwo.rzyli w sobotę uczest
nicy I Ogólnopolskiego 
Zgromadzenia Przed:,ilt
wicieli Zagrożonych Pol
skich Przedsiębiorstw, któ
.rzy obradowali na terenie 
Stoczni Szczecińskiej. 

Dolny Śląsk 
w sobotę radni Sejmiku 

Samorządowego Woje
wództwa Dolnośląskiego 
we Wrocławiu podjęli 
uchwałę o połączeniu 
dwóch legnickich szpitali. 
Połączenie jednostek jest 
próbą ratunku w drama
tycznej &ytoacji finansowej. 

W katastrofie autokaru, 
który wiózł polskie dzieci 
na wakacje do Bułgarii, 
zginęło pięt osób. Kata
strofę przeżyły cztety 0so
by z Dolnego Śląska, które 
podróżowały tym autobu
sem. 

Sport 
Z piątku na sobotę pol

'fCj 'atkarze pokonali na 
wyjeździe Brazylię 3:0. 

Mariusz Wieczorek 
zdohył 'złoty medal w slalo
mie kanadyjek jedynek 
pod<zas 1llistrzo:,1w Euro
!'Y w kajakaTh1Wie górskim. 

Mistrzyni olimpijska z 
Sydney, Kami1a Skoli
mowska zajęła l. miejsce 
w konla.lfSie rzutu młotem 
podczas permit mityngu 
MAL -lAAF w węgier-
kim Szombathely. 

Adrianna Jakubowska 

NASZA OKŁADKA 

Prace modernizacyjne 
na os. Hubala trwają 

fot Adrianna JaA:1JbolV'ka 

Polkowice 

Prace już 
trwają 
Monika Szatkowska 

Rozpoczął się pierwszy etap mo
dernizacji osiedla Hubala w Polko
wicach. Najbardziej zaniedbane 
osiedle już za cztery miesiące bę
dzie jednym znajładniejszych 
w Polkowicach. 

su ltowany był 
z jego mieszkań
cami. - Niektóre 
pomysJy miesz
kańców zostaną 

zrealizowane 

PielWSzy etap moder
nizacji osiedla Hubala 
w Polkowicach obejmu
je jego wschodnią część. 
Zostaną zagospodaro
wane tereny wokół wie
żowców, Hubala 16a 
i b, Hubala 6 -14 i Hu
bala 38 - 44, Hubala 
20, Hubala 30 - 36 
oraz Hubala 2 - 4. 

- Prace rozpoczę!y się 
od ul. Dąbrowskiego 
i ul. Wojska Pol. kiego. 

- przekonuje 
wiceburmistrz Wabik. 
Mieszkańcy nie wnie
śli żadnych zastrzeżeń 
do projektu. 

Modernizacja drugiej 
części osiedla planowa
na jest na przyszły rok. 
Natomiast zakończenie 
- na 2003 rok. Żadne 
z polkowickicb osiedli nie 
zostało w tak: krótkim 
czasie zmodernizowane. 

Jeszcze w tym roku 
na osiedlu w całości 

wykonane zo-
stanie oświe
tlenie. Dodat
kowo w części, 
która nie l?ę
dzie w tym ro
ku objęta mo
dernizacją po
wstaną place 
zabaw dla 
dzieci oraz 
małe boisko. 
Place zabaw 
staną pomię
dzy blokiem 
przy ul. Huba
la 36, a Le
gnicką 13, po-
między ul. Le
gnicką 13, 
a Legnicką 11 

Widoczocefekty modernizacji oraz plac za-

wzdJuż ul Hubala. Wy
konywany jest tam ciąg. 
pieszy wraz ze ścieżką 
rowerową i mie~ 
parkingowymi - W'Jja
śnia Wiesław Wabik, wi
ceburmistrz gminy Pol
kowice. - Na osiedlu 
powstanie maja' archi
tektura - Warto.~Ć mo
dernizacji pierwszej 
części przekroczy 1 mln 
300 tys. zł., :1 zakończe

nie inwe tycjJ planowa
ne jest na paździeroik. 
bieżącego roku - doda
je wiceburmistrz. 

Przed rozpoczeciem 
prac na osiedlu projekt 
zagospodarowania kon-

baw z boiskiem przy 
bloku Legnicka 7. 

- W lipcu odbędzie 
się przetarg na budo
wę Gimnazjum nr 2, 
które ma powstać na 
wolnym placu pomię
dzy marketem Cham
pion, a stacją energe
tyczną· Będzie tam 
również kompleks bo
isk sportowych, z któ
rych będą mogli ko
rzy tać również 
mieszkańcy osiedla 
Hubala - kończy wi
ceburmi.trz. . . 

O posuwających ię 
pracach będziemy in
formować na bieżąco. 
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Grębocice 

KGHM gra na 
zwłokę 
Izabela Pakiet 

Minęły już trzy miesiące od momentu podpisania po
rozumienia pomiędzy gminą Grębocice a KGHM Polska 
Miedf w sprawie rozbudowy Zelaznego Mostu .. Wł~
dze gminy podjęły działania mające na celu reallZB:cJę 
tego porozumienia, ~. umożliwienie rozbudowy zbior
nika w miejscowym planie zagospod~ro~ama prz~
strzennego. Jednak w zamian za to pieniędzy od gi
ganta miedziowego gmina nie otrzymała . 

planu dla terenów górni
czych Rudna I i Rudna II 
na terenie gminy Grębo
cice umożliwiający rozbu
dowę zbiornika do po
jemności 700 m.b1 m3 
i rzędnej korony zapór 
180 m n.p.m. Kombinat 

Przypomnijmy, re dwa tygodnie te
mu podczas sesji Rady Gminy Grębo
&ice przedsiębiorca obiecał, że pierw
sza część wpłaty w kwocie 2 mln zł z0-

stanie przekazana gminie do 4 lipca 
br. W zamian za to grębociccy radni 
upoważnili Zarząd Gminy do podjęcia 
uchwały w prawie nie wnoszenia 
kargi do NSA na uchwałę ąsiedniej 

gminy Rudna,.która zgodziła się już na 
rozbudowę. Znów termin minął, 
a gmina mimo podjętych działań pie
niędzy nie otrzymała. 

Aby KGHM mó~ uzyskać pozwole
nie na rozbudowę Zelaznego Mo tu, 
zgodę na to muszą wyrazić wszystkie 
gminy, na terenie których jest on po
łożony, tj. Rudna, Polkowice i Grębo
cice. Dwie pierwsze zgodziły się już na 
rozbudowę w zamian za co KGHM 
zapłacił im niemale pieniądze. 
Dlaczego więc KGHM nie dotrzy
muje podjętych zobowiązań wo
bec gminy Grębocice? 

Okazuje się, że KGHM czeka do 
końca lipca br., aż upłynie termin na 
wnoszenie skargi do NSA przez gminę 
Grębocice na uchwalony przez gminę 
Rudna miejscowy plan zagospodaro
wania przestrzennego w zakresie roz
budowy zbiornika Żelazny Mo l Jeśli 
oddalone zarzuty nie zostaną zaskar
żone do NSĄ wtedy wójt gminy Rud
na będzie mógł wydać przedsiębiorcy 
warunki zabudowy na rozbudowę 
składowiska, a gmina Gręb cice 
przestanie być stroną w całym po
stępowaniu. 

Czy widząc brak W&'PÓłpracy ze stro
ny KGHM, wladze gminy Grębocice 
zablokują rozbudowę osadnika? 

- Podpisane porozumienie w dniu 
17 kwietnia nie jest realizowane przez 
przedsiębiorcę - mówi Jan Bunkie
wicz, wójt gminy Grębocice. - PieIW
sza rata w kwocie 2 mln zl miala zo
stać wp/acona na konto gminy 
w terminie 14 dni od daty podpisa
nia porozumienia. 

- My ze swojej strony umowę reali
zujemy. Planista z biura urbanistycz
nego opracowat harmonogram prac 
związanycb ze zmianą miejTowego 

zostal również zapoznany 
z harmonogramem tych prac. Pozo
staje jeszcze kwestia sporna dotycząca 
sejsmiki. Chcemy umieścić w planie 
dla terenów górniczych VI stopień in
tensywności drgań, bowiem wstrząsy 
są odczuwalne coraz mocniej i na co
r'dZ to większym ob. zarzc. Przedsię
biorca w ogóle nie interesuje się szko
dami górniczymi w miejscowościach 
polożonych poza terenami górniczy
mi, mimo że szkody de facto występu
ją. Przedstawiciele KGHM-u zapew
niali nas podczas ostatniej sesji, że zaj
mą się tym tematem. Jednak w dal
szym ciągu mieszkańcy Kwielic nie 
otrzymali nawet odpowiedzi na pismo. 
Wiemy, że KGHM nie chce zapisu 
w naszym planie o wstrząsach, bo 
wówczas będzie musial ZWTacać kosz
ty wzmocnienia konstrukcji budynków 
inwestorom. Będzie musiaJ również 
przystąpić do zabezpieczeń profilak
tycznych już istniejących obiektów bu
dowlanych. Postanowiliśmy więc, 
z braku realizacji porozumień i wcze
śniejszych ustaleń, wnieść skargę do 
NSA na uchwaJę gminy Rudna oraz 
umożliwić realizację porozumicnia 
poprzez zmianę zapi ów w projekcie 
miejscowego planu zagospodarowa
nia przcstrzennego dotyczących roz
b~dowy zbiornika tj. o pojemno.ści 700 
mln m3 i rzędnej koron 180 m n.p.m. 
- podsumowuje wójt 

Okazuje się jednak, że gmina Grę
bocice nie może zmienić parametrów 
w miejscowym planie zagospodarowa
nia przestrzennego do momentu wy
cofania skargi złożonej przez KGHM 
do NSA Jeśli przedsiębiorca wycofa 
kargę z NSĄ wtedy uchwalenie pla

nu może nastąpić za cztery miesiące. 
Plan ten jeszcze zostanie ponownie 
wyłożony do zaopiniowania przez 
mieszkańców gminy z nowymi para
metrami umożliwiającymi rozbudowę 
zbiornika. - Procedura planistyczna 
przyjęta przez gminę Grębocice zosta
la tak skonstruowana, aby zapewnić 
mieszkańcom pelną kontrolę opinio- -; 
wwa i zatwierdzania tego planu 
- kończy Jan Bunkiewicz., wójt gminy 
Gręboctce. 

I 
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Karty do Hobka 
Żłobek Miejski Nr 

1 w Polkowicach wy
daje karty przyjęć 
dzieci na rok szkolny 
2002/03. Dzieci prze
bywające w placówce 
mają zapewnioną 
opiekę wychowawczą 
i pielęgnacyjną od 
godz. 6.00 do 16.00. 
Opłata za daień po
bytu wynosi 3,50 zł. 
Jest to jedyny koszt, 
jaki ponoszą rodzice. 
Karty należy składać 
w siedzibie żłobka do 
końca ierpnia br. 
Monika Szatkowska 

Pod osłoną nocy 
W nocy z 11 na 12 

lipca br. polkowieka ] 
policja zatrzymała aż ~ 
trzynastu sprawców j 
przestępstw. ~ 

Policja zatrzymała 
piC(ciu sprawców po
ł?icia w miejscowości 
Zabice. Pobili oni 
mężczyznę. Poszko
dowany z obrażenia
mi przebywa w Szpi
talu Wojewódzkim w 
Legnicy na oddziale 
okulistycznym. 

Do kolejnego za
trzymania doszło w 
Radwanicach. Ujęto 
ze' ciu sprawców, 
kradzieży kabla ener
getycznego. 

Ponadto tej nocy 
policja zatrzymała 
dwóch nietrzeźwych 
kierowców. Dalsze 
czynności w tych 
sprawach prowadzi 
Komenda Powiatowa 
Policji w Polkowi
cach. 
Monika Szatkowska 

Pomogą 

Matka dziecka 
z porażeniem mózgo
wym zwróciła się do 
Starostwa Powiato
wego w Polkowicach 
o pomoc w zakupie
niu rowerka rehabili
tacyjnego. - Ze 
względu na trudną sy
tuację materialną 
podjąlem się znale
zienia sponsora, któ
ry sfinansuje zakup 
sprzętu rehabilitacyj
nego - mówi Marek 
'framś, tarosta po", 
wiatu polkowickiego. 

Dziecko od wrze
śnia idzie do pierw
szej klasy w Szkole 
Integracyjnej w Ję

cltzychowie. Do pra-
. widłowego rozwoju 

dziecka, niezbędny 
jest rower rehabili
tacyjny. 

Monika Szatkowska 

Spotkanie "na luzieu 

Anna Osadczuk, Jolanta Ozdoba, Monika Szatkowska 

Tak jak w roku ubiegłym, tak i w tym Emilian Stań
czyszyn, przewodniczący Porozumienia dla Mieszkań
ców Polkowic, spotykał się z przedstawicielami wielu 
polkowickch stowarzyszeń. 

Emilian 
Stańczy

szyn. 
Koncesja 
zostala im 
zabrana i 
teraz roz
mawiamy 
z innymi 
przewoź

nikami, 
którzy 
również 

będą re
spektowali 
ulgi. 

Czy tego typu spotkania są potrzebne? 

Czlon-
ków towa-

Takie rozmowy są potrzebne - to opinia większoŚC1 rzyszeń in-
Porozmawiać w luźnej at- teresowało również wiele in

mosferze, przy grillu, nie nych kwestii: czy polkowicza
zdarza się często. A to była nie mają zan ę na wodę z 
właśnie taka okazja - moż- własnego ujęcia, która może 
na było o ob-iście zadać py- być tańsza i czystsza' jak dłu
tanie marszałkowi, burmi- go .będą płacić za wodę brud
strzowi gminy czy jego za- ną j czy za tą, która już pole
stępcom. To doskonała spo- ciała z ich kranów zapłacą 
sobność do wyjaśnienia wie- mniej; czy będą budowane 
lu spraw. Podczas tych spo- mieszkania? Rozmawiano 
tkań jedną z najczęściej po- też o dalszej eksploatacji złóż 
ruszanych spraw, była likwi- miedzi pod Polkowicami 
dacja połączenia Polkowice oraz poruszono problem tar
- Legnica, które poprzez li- gowiska przy ulicy Ogrodo-
nię ,,45" obsługiwało legnic- . we]. 
kie Miejskie Przedsiębior- Miłym akcentem były po
stwo Komunikacji. Po kilku dziękowania jakie przedsta
takich pytaniach na pierw- wiciele Dolnośląskiego 
szych spotkaniach, marsza- Związku Inwalidów Narządu 
lek na kolejnych sam rozpo- Ruchu, Stefan Topolski i Ja
czynał rozmowę na ten te- cek Czajkowski, złożyli 
mat. - Wiem, że to bulwer- uczestnikom spotkania za 
sujące, ale to MPK złamało owocną współpracę i okaza
warunki umowy - wyjaśniał ną pomoc. 

Polkowice 

I po Wyżykowskim 
Niecałe trzy miesiące stało popiersie Jana Wyi!fkow
skiego przy Szkole Podstawowej nr 1 w Polkowicach. 
Zostało ono doszczętnie zniszczone. 

bę - denerwuje się 
Stefan Ciżmar, na
uczyciel i polkowieki 

Po 5 Jatach Szkoła Podstawowa 
Nr l doczekała się ponownie po
piersia Jana WyŻYkowskiego. 

Po raz pierwszy popiersie tanę
lo na postumencie przed szkołą w 
1976 roku. Na patrona szkoły wy
brano wtedy Jana Wyżykowskiego 
- odkrywcę polskiej miedzi. Nie
długo cieszyli się uczniowie z po
stawionego popiersia. Niecałe 
trzy miesiące patron stał na straży 
szkoły. - Ktoś rozwali! ca/ą rzeź-

radny. - Komu prze
szkadza/a? 

Stefan Ciżm ar zapewnił nas, że 
popiersie ponownie stanie na po-
tumencie do rozpoczęcia roku 

szkolnego. - Osoba wykonująca 
popiersie ma formę - wyjaśnia. -
Zrobienie ponownie figury nie 
stanowi żadnego problemu. 

Do trzech razy ztuka. A swoją 
drogą ciekawe czym zawinił Jan 
Wyżykowski wandalom i to je z
cze po śmierci? 

Maria Sachno, skarbnik Polkowickiego Stowarzyszenia 
Pomocy Dzieciom Specjalnej 1łoski 

- Myślę, że to nie tylko moje zdanie, ale także opinia 
wielu innyciJ IOOziaJw, że spotk3nia z wfadzami miasta są 
potrzebne. 1}m bardziej, że odbywają się w formie mniej 
oficjalnej. Oeszymy się, że wladze Polkowic są otwarte na 
spra"y stowarzyszenia inaszyc:h dzieci Takie spotkania 
odbywają się kiJka razy w roku. SlwaIza to rrxtdwm moż
liwość bezpośredniego kontaktu z pa.edstawicieJami wla
ctq gminy j powiatu. 

Franciszek Gumulak, c:z:Ionek Stowa.rz.yszenia Aktyw
nego Abstynenta ,,1łzeźwość" 

- Zdix;ydowanie są potnebne. Z naszymi wladzami 
gminy, powiatu i terazpanem rnaISZJJlkjem spotykamysię, 
by powiedzieć o SWODI osiągnięciach j potrzebaclL Poru· 
szamy też problemy n8SZ.}dl członk6w. Z tego typu S{» 

tkań WSZJSo/ 1417l00000yobopólną korzy§ć. Nie prowadzi
my dziaJaJności gospodarczej, dlatego też l1aS"l}7ll gl6w
Dj721 sponsorem jest Urząd Gminy, a my staramy się od
wrki~ poIIIJJgając mieszkańcom PoJkv.vic. 

Stefan ThpoJski, prezes Kola Miejsko - Gminnego Dol
nOOIąskiego Związku fnwalid&.v Narządu Ruchu 

- LWaimny, re takie spotkania są bardzo potrzebne. Sa
mi byliśmy inicjatorami takiego spotk;mja dwa tygodnie 
wc:ześnjej,jednak:żez plZjf2y1l od nas niezaJeżn)cl! nie do
szlo do niego. Wspó/pIaOl z wladzami uJdada się nam d0-
skonale. To spotkanie bardzo nam się payrJały, bo mogli
śmy podziękować sponsorom, wladmm gminy, 11UlISZal
kOO'i iwszystkim :rebranj721 ~ to, :re pomogli nam w "y

jeździe na abilimpiadę. 

p---IIIrr 

i~ 
I 

Stanisław Kurek, prezes Pracowni
czego Ogrodu Działkowego "Relaks" 

- Jak najbardziej. Takie spotkania 
my sami organizujemy j zapraszamy 
na nie wszystkich naszych czlonk6w. 
Istnieje potrzeba rozmawiania o spra
wach dziaJkowych i oq;anizacyjn}dl. 
Dzięki tym spotkaniom możemy na 
bieżąco dowiadywać się o sprawach 
gminy, które nas IUłjbardziej interesu-
ją. Te spotJamia r6żnją się od oticjaJ

nych. bo każdy na spokojnie może porozmawi8ćz panią bur
mistrz czy panem maJSZalkiem 

re" 
-~ 'Że są jXJtr2JbJe. Niem
~#~~~zwł;.rlz.a
migminyOJlJXMiatu, nie~o m8r

S!3lku, w takiej ~ mniej ~ 
llięki temu w ~ li.rfrej aJInt:de.. 
ae~~onast;)dJ1p3-
wa:ń. Dla nas to SfXJIkanie ~~ 
nie wam; JXxHewi1Ż cUui}m ct:CAqu

apIJktia:reudziałw ~E!.zn:wMarszaJdc~adJ6iem
~te.p<Męitowdriejmiet2edzięidnkmu~Jar 
Sl}'karki~ trlzia/wt)dl~ 
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jektu "Po
eci do piór" promuje 
zdolnych młodych ludzi, 
poetów. Już w sierpniu 
ukaże się pierw zy to
mik poezji z tego cyklu. 

Monika Szatkowska: 
- Jaki jest cel pro

gramu? 
Krzysztof Kaczanow

ski, prezes Stowarzysze
nia Forum Jedności w 
Polkowicacb.: 

- Celem programu 
"Poeci do piór" jest pu
blikowanie poezji do
brze zapowiadających 

ię poetów. Koordyna
torem projektu jest Jo
anna Cichosz, wicepre
zes ds. literackich. 
Obecnie oddaliśmy do 
druku pierwszy z debiu
tanckich tomików po
ezji. Będzie to poezja 
Danuty Matloch z No
wej Wsi Lubińskiej. To
mik ukaże się w ierp
piu. Wcześniej część jej 
poezji ukazała ię w to
mikach llAlmanach". 
Kolejne dwa tomiki bę
dą zawieraly wiersze 
sióstr Kćltarzyny i Doro
ty HanuJa. 

Skontaktuj Si, Z nami 
Coś cif ~ niepokoi. cieslt. chcesz ~ 
podzieić swoiII opii(I 
OzWOI\&lnas 
od poniadz!Iłu do ~ 10.00 -12.00 
nasztllelon:1496003 
ratIIma: 0609 504 82S 
Hnti: QIIIIIII@uv.polowice.pl 
ms: iLRynet19 

59-101 Pobwice 

słowem 
Od 1 

lipca na 
terenie 
gminy 
odbywa
ją się 

kontrole punktów 
przedaźy i podawania 

napojów alkoholowych. 
Monika Szatkowska: 
- Co obejmuje kon

trola? 
Teresa Wrzos, pełno

mocnik Zarządu ds. re
alizacji gminnego pro
gramu proftlaktyki i 
rozwiązywania proble
mów alkoholowych w 
Urzędzie Gminy PoLko-
wice: 

- Będziemy kontrolo
wać przestrzeganie wa
runków wydanego ze
zwolenia na przedaż 

lub podawanie alkoho
lu. Kontrolowane Ił 

dyskoteki, bary i sklepy. 
Kontrole przeprowa
dzane ą zawsze w go· 
dzinach pracy tych pla. 
cówek. Prowadzi je trzy
osobowy zespól. które
go czlonkowie mają 

imienne upoważnienia 

do przeprowadzania in
spekcji. 

Kontrole obejmują te
ren gminy Polkowice i 
będą prowadzone aż do 
odwolania. 

w nadępnym III
merze prz8ClyIacie o: 

• pIcnch nowego 
scIIoIlisIIa da zwieI. W lJQi1ie 
Gaworzyce 

• zalań:zBliI inwea
ycj W p1nIe JeR...... 

Gazeta Polłowicb, tygodnik Powiatu Po/kowickiego, adr~ 59-)(1) Polkowice, 
RJnck 19 (pok6j 10), tel/fax. 7496003, 7249720 - 21,0609504 825 
e-mail: gazeta@:ug.poJk·ce.pl 
Redaguje zespól: 
Dalia J~ 
(~~ rr-..a;~."",""" 

Ma1J.Jr(D7P~ 
(GręIxtix), Mi SllltkOll-Ska. Grregorz ~ 
~rn/a (n:c1akto 
Malcria16w nie zam nych nic lWTaC<lmy Makej. zastrzega sobie pra· 
1'10 .\kracania lub oma 'n nadesłanych munikat6w, apeli, wystąpień, 
oswiadczen. listów itp. ~ e' ć ogłoszeń tckstó\I sponsorowanych 
redak~j(J nie odpowiada. 
WJdawca: Urząd GrmnJ 
Projekt Graficzny: tudio 
Drut Sl<Mtrlruk WIOCIaw 

Ja 

cy eniają rząd 

a Millera? 

Ewelina Swat, 
PoJkowice 

- Rząd 
Mil
zwy

prze.. 
misja, 
miał 

\WkC:>IlIIć'. Th 
ekipanie ra
dzi zu
pełrfi z rzą-

dzeniem, a 
ochuołallli' ministrowie tylko po

ą fakt iż w rządzie do
walki wewnętrznej. 

Myślę, że czas tego rządu mija 

Paweł Olech. 
Dzik6w 

Je
bez 
i z 

prz . lem wierzyc, ze 
b dzie tepiej. Boję się o 
swoją przy złość w tym kra
ju. 

Nie wierzę, że ten rząd 
może cos zmienić. 

= wa
że 

rząd 

nie różni 

się od po
przednich. 
Wszycy 
dużo obie-
cują, ale 

obietnic nie dotrzymują. 
Wygląda na to, że może 

być jeszcze gorzej. W ogóle 
nie widać stabi . ". Nie 
widzę, by mogło ~ le jej. 

rzą

'eje 
co' 

niedobre
go. Do
chodzi do 
jakiś zaku
lisowych 

r, .. Adr~ ... J.k......,." rozgry -
wek. Moim 

zdaniem upoli 
administracji i s pe-
cjalnych lo ża.1 

W porównaniu z 
dem, Jerzeg 
to był super. 

PCUIMU 
KINO 
" Spotkanie z Jezusem" -
animowany, reż. Derek 
Hayes, Stanisław Soko
łowski, temtin projekcji -
18 - 21 lipca, godz. 16:00. 
" Ocean's eleven - Ryzy
kowna gra" - komedia 
sensacyjna, rez. Steven $o
derbergh. wyk. George 
Ooonely, Julia Roberts, 
Brad Pitt. 
" Tam i z powrotem" -
sensacyjny, rei. Wojciech 
Wójcik, wyk. Janusz Gajos, 
Jan Fty~ tennin projekcji 
20 linca_ godz. 22:00. 
~ 
Plastyczne koło Thrapii 
Zajęciowej dla dzieci, mło
dzieży i dorosłych -14:30 
Nauka języka niemieckie
go dla dzieci -16:15 
Zajęcia plastyczno - tech
niczne dla dzieci i młodzie
ży-17.00 
Warsztaty tańca afiykań
skiego godz.17:OO 
Nauka tańca Break Dance 
(Kino) -18.00. 
Wtorek 
Dzieci zespół piosenki i 
ruchu ~tazja" -16.00, 
Zajęcia plastyczno - lal
karskie dla dzieci i mło
dzieży -17.00, 
Sekcja szachowa dla dzieci 
~osłyCh -17.00, 

,Jesienne róże" - próba 
zespołu folklorystycznego 
-15:00 
Zajęcia plastyczno - tech
niczne dla młodzieży i do
rosłych-17.00, 
Pracownia modelarska -
17.00, 
Kurs tańca towarzyskiego 
dla rnlodzieży i dorosłych I 
stopień -17:00 
Kurs tańca towarzyskiego 
dla młodzieży i dorosłych 
m stopień -18:45 
Klub pla tyka amatora -
19:00 
O:wartek 
Dziecięcy zespół piosenki 
i ruchu ,,Fantazja"-16.00, 
Zajęcia pla tyczno - lal
karskie dla dzieci i mło
dzieży - 17.00. 
Sekcja szachowa dla dzieci 
i dorosłych -17.00. 
Piątek 
,J ienne róŻi!" próba ze
polu folklorystycznego -

15:00 
Pracownia modelarska za
jęcia dla młodzieży i doro
słych 17.00, 
Warsztaty tańca afiykań
skiego -17:30 
PR1FMKÓW 
Pnemkowski Ośrodek 
Kultury 
Zajęcia zespołu .,Moza
ika" - środa, piątek godz. 
16.00. 
Zajęcia Dziecięco - Mło
dzieżowej - Orkiest:ry Dę
tej -wtorek godz.17.00, s0-
bota godz. 12m. 
Zajęcia sekcji plastycznej 
-środa, piątek od godz. 
14.00 -16.00. 

Aplekl 
PdIraMce 
ul Kominka 5a 

993 
992 
991 
995 
999 
cm 
~ 
998 

teŁ 749-98-70, 
ul. Moniuszki 3a 
tel. 845-17-11, 
ul. Skalników 4 
tel. 845-23-91, ' 
ul. Kominka 7 
tei. 746-0S-42, 
u1.Browama14 
tei 847-46-11 
ul. 3- go Maja 16b 
tei" 72A-95-80 
Grębodce 
ul. Głogowska 3 
tel. 831-54-71 
ChOOanów 
ul. Wesoła 12 
tel. 818-55-36 
ul. ŻcrorMciego 2 
tel. 818-55-54 
Prmmków 
Pl. Wolności 12, 
tel. B31-93-25 
ul. Długa 3, 
tel. 831-97-13 
Radwanire 
ul. fu.cmyslowa 7, 
tel. 831-13-06, 
Gaworz.yce 
ul. Dworcowa 200 a 
tel. 831-61-89 

Grupa AA 
Spotkania zamknięte: 
czwartki. pora zimO\Va godz. 
18, pord letnia godz. 19. 
Spotkania otwarte w ostat
nie czwartki miesiąca. 
~ OPSw RlIkowicdl uJ. 
4nVaL 
Grupa AA dla kobiet 

Mityngi zamkni<;IC - wtorek 
godz. 19. 
Mityngi otwrute - ~'t wto
rckJD-Ca. 

DrbYII** 
~ 
15ffi...:.2.lIJ7 ulMDiszki3aZ 
ZliJ7-2PJ.J7ul. Btu.vama 14 
PI2mlIóv 
uJ. :r:>Iugp, 
teł. 831-97-13, 
m. 900-15.00. 
n.il. 9.oo-l11X~ 

Ii Whiri. 
td. 831-93-25 
rl'I. 8.00-15.00. 

PoII6I 
tab6wak 

PoIkowice 
§-4HD 

lecznica dla 
zwierząt: 

Polkowice 724-94-52 
845-06-66.845-13-75 
Gaworzyce 831-62-24 
Radwanice 831-16-00 

831-19-16 
Chocianów 18-52-15 

InIomacJe 
telefoniczna 
miejscowa 913 
zamiejscowa 912 
biuro napraV\ 924 
zegarynka 926 
budzenie 917 
teJ. zaufania 988 
policyjny tdefon zaufa-
nia 846-33-06 

Na stale, informatory 

Waszym zdaniem 
Wioletta Jastrzębska 

Dzisiaj poruszymy 
problem brudnych ko
szyków w sklepach sa
moobsługowych, na któ
re skarżą się nasi czytel
nicy. Mieszkanka ulicy 
Legnickiej zwróciła też 
uwagę na młodzież piją
cą alkohol pod klatkami. 

- Chodząc na zakupy 
do polkowickich skle
pów samoobsługowych 
zauważyłam, że koszyki 
są brudne. Kiedy wzię
łam do rąk koszyk, aż się 
przeraziłam. Odstawi
łam go na bok. Niestety 
następny także był brud
ny. Wydaje mi się, że po
winny być czy zczone. 
Dziennie bardzo dużo 
ludzi robi w nich zakupy, 
więc nic dziwnego, że się 
brudzą. Myślę, że ktoś 
powinien się tym zająć -
deneIWUje się Wanda M. 

- Mie zkam w bloku 
przy ulicy ul. Legnickiej 
7. W tych okolicach mło
dzież często przesiaduje 
i spożywa alkohol. Nie
rzadko słychać krzyki 
czy odgłosy bójek. 

Czasem nie można 
wieczorem obejrzeć fil
mu czy dziecka położyć 
spać. Hałasują bardzo 
głośno, nie zastanawia
jąc się nad tym, że nie 
dają pać ludziom. Jest 
park lub inne ustronniej
sze miejsca, gdzie spo
kojnie mogą tam posie
dzieć. Z daleka od bu
dynków mieszkalnych. 
Nie rozumiem jak rodzi
ce tych młodych ludzi 
mogą nie zwracać uwagi. 
na to co ich dzieci robią. 
Mało tego, kiedy za tała 
im zwrócona uwaga, że 
zachowują się za głośno, 
nic obie z tego nie zro
bili, nie zwrócili na to 
najmniejszej uwagi. Ja
kie zachowanie nie roo
że być dalej tolerowane. 
Jeżeli ię la nie zmieni 
policja będzie musiała 
ię tym zająć. (imię i na

zwisko znane redakcji). 
()prócz nega~ych 

sygnałów odebraliśmy 
też roiły telefon. - Je-
tern mieszkanką Polko

wic od urodzenia. Pa
miętam jeszcze czasy, 
kiedy praktycznie nic tu
taj nie byłO. Thraz, kiedy 
wychodzę na ulicę widzę 
piękne, zadbane miasto. 
Widok, który mam teraz 
przed oczami je t na
prawdę zachwycający· 
Nowy targ, nowe place 
zabaw dla dzieci oraz 
wybudowany piękny ba-
en kąpieliskowy. Je
tern dumna, że miesz

kam w tak zadbanym 
mieście. Mam nadzieję, 
że już teraz tak będzie 
zaw ze, a może nawet 
je zcze lepiej - stwierdza 
Zenona Kasper. 
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Najlepsi 
z najlepszych 
Rozmowa z Emilianem Stańczyszynem, prezesem Porozumienia 
dla Mieszkańców Polkowic. 

POROZUMIENIE 
DLA 
MIESZKAŃCÓW 
POLKOWIC 

- Za nami prawybory na 
kandydatów na radnych. To 
zupełnie nowa formuła ich 
wyłaniania, dotąa przez ni
kogo w Polkowicach nie sto
sowana. Czy Pańskim zda
niem ten pomysł się spraw
dził? 

- Odpowiedź zawarta jest 
w liczbach - w prawyborach 
wzięJo udzial blisko 7 tys. 
mieszkańców Polko wic. Z 
informacji uzyskanych od 
burmi. trza StanisJawy Bo
cian, która byJa szefową ko
misji pIćlwyborczej wiem, że 
przebiegly one sprawnie 
Sądzę więc, że to był dobry 
pomy L Dzięki niemu osoby 
mające autentyczne spolecz
ne poparcie. czyJi takie, któ- . 

rym mieszkańcy naj
bardziej ufają, znajdą 
się na listach wybor
czych Porozumienia 
dla Mieszkańców Pol
kowic. Myślę, że naj
bardziej wartościowe 

było w!aśnie to, że sa
mi polkowiczanie, a 
nie politycy przy zie
lonym stoliku, wska
zali na kogo najpraw
dopodobniej zagJosu
ją w wyborach. 

- Czy wiele było 
przypadków odmowy 
wzięcia udziału w pra
wyborach? 

- Nie. ale szanowali
.~my te decyzje. Pra
gnę przepro ić osoby 
nie zainteresowane 

prawyborami za ewentualne 
z:Jk!ócenie ich prywa tności. 
Nie zamierzamy i nie bę

dziemy jej także naruszać w 
trakcie samej kampanii. 
Warto lu jednak wspo
mnieć, że z róż-

materialów wyborczych za
równo Porozumienia dla 
Mieszkańców Polkowic jak i 
moich, czyli kandydata na 
burmistrza Polko wic. 

- Czy wyniki prawyborów 
zaskoczyły Pana? 

- Myślę, że nie należy ich 
rozpatrywać w takich kate
goriach. Wyrażono po pro
stu opinię o dziaJających w 
Stowarzyszeniu dla Miesz
kańców Polko wic osobach 
chcących wziąć na siebie 
ciężar odpowiedzialno 'ci za 
losy naszej gminy. Osobiście 
znam tych ludzi. Bardzo do
ceniam ich zaangażowanie i 
kompetencje. Wszyscy ą 
znakomitymi kandydatami 
do rady, ale nie wszyscy mo
gą do niej kandydować i nie 
wszyscy się w niej znajdą. 
Mieszkańcy wskazali najJep-
zych wśród najlepszych i ta 

decyzja jest dla nas najważ
niejsza. 

- Dziękuję za rozmowę. 

Każdy z okręgów wyborczych 
zaznaczono innym kolorem. 

a) kolor żółty - okręg nr l 
b) kolor niebieski - okręg nr 2 
c) kólor pomarańczowy - okręg nr 3 

d) kolor czerwony - okręg nr 4 

e) kolor szary - okręg powiat 

* liderzy z li ty kandydatów do rady 
miejskiej 

* * liderzy z listy kandydatów do rady 
powiatowej 

nych powodów ~--~------------------~----------------------~~~ ________ ~ 
nie do wszyst
kich mieszkań
ców udalo nam 
się dotrzeć. Je
śli wśród nich 
są nasi zwolen
nicy, to zapra
szamy do na
szego biura 
przy ul. Kolejo
wej. Tam moż
na zgłosić chęć 
otrzymywania 

Moje gorące podziękowania kieruję do blisko 7 tys. mieszkańców, którZYt 
chcieli wziąć udział w prawyborach i zdecydować kto będzie kandydowaJ na 
radnych z Porozumienia dla Mieszkańców Po/kowic .. Zarząd PdMP 8 lipca 
br. postanowi!, że wyłącznie poparcie mieszkańców daje miejsce na listach 
porozumienia. Do list tych zostaną dołączeni kandydaci z terenów wiejskich. 

Emilian Stańczyszyn prezes Porozumienia dla Mic"zkańców Polkowic 
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lrenłua Tnczyk, oq wyborczy - OIItCIIl ICnIpMUlego 

- Jak przebiegły prawybory w pana okręgu? 
- Zdecydowana większość mieszkańców przyjęta nas źyr:zJ.iwie. O1cieli "'2iąć udziaJ w 

prawyborach i mieć bezpośredni "'P-bw na "YfJór kandydatów na radnych. Byli też i f.ao/ 
mieszkańcy, którzy odmówili wypeJnienia ankiety. Oct.ywiście uszanowaliśmy ich wolę -
każdy ma prawo do własnego wyboru. Frekwencja by/a zadowalająca. Oddano okolo 
1800 kart do glosowania. Mieszkańcy"YbraJi najlepszych wedlug nich kandydatów. A 
kim oni są moŻD3 zobaczyć na prezen10wanych lisrnch. 

Ireneusz Traczyk 
Mam wykształcenie wyższe, jestem przewodniczącym 

Rady Gminy, prezesem Sp6łdzielni Mieszkaniowej. 
Ukończyłem też wiele kursów j studiów podyplomo
wych. Wsp6łtworzyłem Strategię Rozwoju Gminy Pol
kowice. Działam na rzecz i wspieram finansowo organi
zacje społeczne. Działam w klubie koszykówki żeńskiej 
i halowej piłki nożnej. Jak większość .polkowiczan 
mieszkam w mieszkaniu spółdzielczym. Zona jest na
uczycielką w Gimnazjum, syn uczy się w liceum. Hobby 
to praca na działce. 

Stanisława Bocian 
Jestem związana z Polkowicami od 30 lat. Razem z mężem 
Hemykiem wychowaliśmy dwie dorosłe już córki, które swą 
przyszłość także wiążą z naszym regionem. Mam wyższe wy
kształcenie. Od dwóch kadencji jestem radną w Radzie Mia
sta Polkowice i przewodniczącą komisji ds. budżetu i finan
sów. Obecnie sprawuję funkcję bunnistrza Polkowic. Moim 
oczkiem w głowie są wnuki. Interesuję się sportem, pasjonuje 
mnie kolarstwo i pływanie, również koszykówka i piłka nożna. 
Lubię też turystykę. 

Dorota Trzmlelewska . 
Mam 37 lat i pełnię funkcję zastępcy burmistrza gminy. 

Mam wyżsre wykształcenie, skończyłam też podyplomowe stu
dia marketingu j zarządzania. Mój mąż ma na imię Witold, a 
14-letni syn - Dominik.. Wolny C2aS staram się spędzać aktyw
nie, najchętniej na rowerze, koniecznie w towarzystwie rodzi
ny. Jestem też zapaloną turystką, uwielbiam chodzić po górach. 
Innymi moimi pasjami są podróże i gotowanie. Tworzenie po
traw pochodzących z różnych kultur świata to nie tylko przy
jemność, ale i przygoda. Najważniejsi są dla mnie jednak lu
dzie, lubię dla nich i z nimi pracować. 

Robert PIskon 
Mam 30 lat i od urodzenia mjeszkam w Polkowicach. 

Swoją przyszłość i rozwój związałem z naszym miastem. 
Dlatego po studiach na Politechnice Wrocławskiej wró
ciłem do Polkowic, służyć im swoją wiedzą i zaangażo
waniem. Zorganizowałem Ogólnopolski Przegląd Fil
mów Niezałeżnych. Jestem wiceprezesem Thwarzystwa 
Miłośników Polkowic. Mam dwoje wspaniałych dzieci -
3,5-letniego Michała i 5-miesięczną Martynkę. 

Krzysztof Kaczanawskl 
Lubię pracę nieskrępowaną schematami, dającą możliwość 

speŁniania marzeń. Często powtarzam: ,,nic nie dzieje się bez 
marzeń" . Optymizm i wiara w lep;ze jutro towarzyszą mi w ży
ciu wypełnionym wieloma niespodziankami Lubię działania 
niestandardowe. Zapewnia mi to praca w organizacjach poza
rządowych. W Stowarzyszeniu Forum Jedności zajmuję się 
głównie promocją młodych talentów, wspieraniem młodych li
derów spolecmych. Moim marzeniem jest być dumnym z syn
ka Karolka. Mam 25 lat, z wykształcenia jestem politologiem. 

MrSllnlil 
Mam 35 lat, aod T7 jestem związany z polkoo.vickim sportem 

jako zawodnik, trener i dyrektor klubu. Miałem szczęście być 
wsp6Itw6rcą spor:tl7Nego sukcesu "Górnika Polk<M'i.ce". Ukoń
czyłemAWFw Krakowie oraz podyplomowe studia na Akade
mii PJrooomk:mej. Wiem, jak ważne je&t wykształcenie oraz 
stworzenie dla młodzieżywarunlCów do samoreali:zaqL 

Moje dzieci już dziś są dumne, że mieszkają w Polk<M'i.cach. 
OJciałbym zapewnić ~ młodym ludziom warunki do 
kształcenia i wł.aSciwego rozwoju popr.a:z sport, kulturę i miej
~ praq'. 
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~:lłrezentacjii kandydatów PdMP* 
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AndrzeJ TIIńb, oIo1a wyborczy 0IIed1t Slenldewlca 
- Jak pzdiegłyprawybory w pana okręgu? 
- Prawybory pr:zebiegly ba.cdzo dobrze. Jesteśmy zacioooleru z frekwencji Pra"')OOl)' spotkaly 

się z dl.lŻą akceptacją ze strony mieszkańcriw. Poll-owi.czmie mogli zade<.ydować o tym, jaLy Jam
dyclad wezmą udziaJ w wyborach. Razem z mieszkańcami zrobiliśmy wiele dla naszego miasta, 
dlatego też zależalo nam, aby mieli oni ~ na to, z kim chcieliby dalej oono5ić sukcesy w naj
bliższycb latach.. Ważne też było to, że micszkańl.y przed podj(Xiem decyzji mogli osobiście [Xr 

rozmawiać z kandydatem, poznać go. 

.... am. 
Mam wyższe wykształcenie. Ukończyłem też studia po
dyplomowe Zarządzanie Oświatą na Katolickim Uni
wersytecie Lubelskim. W 1997 zostałem laureatem ple
biscytu na najlepszego nauczyciela subregionu. Jestem 
radnym gminy Polkowice, przewodniczącym komisji 
oświaty, członkiem komisji rozwoju miasta. Działam w 
stowarzyszeniach "Słoneczko" i "Zyć godnie". Współu
czestniczyłem w pracach nad rozwojem oświaty w gmi
nie Polkowice. Moje hobby to wędkarstwo i jazda na 
nartach. 

W$IedI Maltid 
Jestem mieszkańcem Polkowic od 1959 r. Pełniłem funkgę 

wicedyrektora, dyrektora i inspektora oświaty w polkowickich 
szkołach podstawowych. Ukończyłem studia na Uniwersytecie 
Wrocławskim. Po 30 latach pracy nauczycielskiej odszedłem na 
emeryturę w 1996 r. Jestem radnym Rady Miejskiej w Polko
wicach, przewodniczącym komisji opieki połecznej i spraw s0-

cjalnych rady. 
Napisałem ,,Historię Polkowic". Jestem prezesem stowarzy

szenia chruytatywnego nPolkowicka Złota Jesień". Interesuje 
się sportem, historią powsz.ecbną i polityką-

MmlT .... 
Od 37 lat mieslkam w Polkowicach.Jestemżonaty, mam dw0-

je dzieci. Mam wykształcenie wyższJ!. Rozpocząłem studia dok
torandOe na Akademii Fl<onomicz:nej we Wrocławiu. Byłem dy
rektorem Utzędu Gminy Polko.vice, pIZeW~ n i ID 
kadencji Rady Miejskiej, członkiem zarządu Legnickiej Specjal
nej Stre1Y Ekonomicznej. W 1998 r. zostałem wicewojewodą le
gnickim, a później do1nOOląskim. Obecnie jestem dyrektorem ge
neralnym ds. rozwoju w KGHM Po~ Miedź SA 
~liłem się do realizacji dziesiątek inwestycji oraz r0zpo

cząłem wiele działań na IZeCZ rozwoju gminy. 

Q2IgoR KawIIIIII 
Od roku 1969 mieszkam w Polkowicad1. W roku 1994 miesz

kańcy obdarzyli mnie zaufaniem i dzięki temu sprawuję mandat 
radnego do dnia dzisiq.zcgo. W latach 1994-1998 byłem radnym 
Sejmiku wojew6dztwa legnickiego. Jestem absolwentem Wyższej 
Szkoły Inżynierndej w Zielonej GóIZe. Ukończyłem studium po
dyplomCM'e: zarządzanie i marketing ornz Funkqonowanie. fum 
i przedsiębiorstw w warunkach Unii Europejskiej. Mam żonę 
i dwie córki Uważam, że PolkCM'ice są miastem z przyszłością, 
dzięki zaangażowaniu wielu ludzi w życie j rozwój naszego mia
sta. 

Mlnk1'nawt 
Mam wykształcenie wyższe. Moja rodzina to iona Mag

dalena, córka Magda i syn Wojciech. Jestem właścicielem 
sklepu komputerowego "SelWer". Jestem przewodniczą
cym . gminnej komisji rozwoju gospodarczego. Ponadto 
działam w komisji kultury i sportu. Jestem społecznym pre
zesem Klubu Sportowego "Górnik Polkowice" oraz klubu 
Karate Kyokushinkay. Przyczynilem się do rozwoju sportu 
w naszym mieście, a także do awansu Górnika Polkowice 
do drugiej ligi. Wspieram średnią i małą przedsiębiorczość. 
Jntere uję się piłką nożną i karate. 

MII'IIIIZ a .... oIqg wyborczy ... 0 QWIIII6w I Centrum 
- Jak pt7.ebiegly prawybory w pana okręgu? 
- Jestem bardzo zadowolony. Oddano nam ponad 2 tys. kart do glosowania. Miesz-

kańcy przyjęli nas ciepJo. Potraktowali te prawybory jak typowy sondaż. w którym Iry

biera się osobę, wzbudzającą największy szacunek i zaufanie. Ja jako osoba dzialająca 
dJugo w samorządzie przekona/em się, że jeżeli robi się co§ dla naszego miasta to na 
pewno nie zostanie się zapomnianym. Spotykalem się z wieloma przejawami sympatii, 
co było bardzo przyjemne. 

JoIIIiIIIWWee • 
Przed 241aty, wkrótce po ślubie, mąż przywiózł mnie po raz 

pierwszy do Polkowic. Pamiętam szare ulice. brak zieleni. 
wśród którcj mogłyby zamieszkać ptaki Nie podobało nam się. 
Dziś jesteśmy dumni, że tu mieszkamy. Współtworzyliśmy no
we oblicze naszego miasta. Thraz jest pięknie, zielono, a rano 
budzi nas śpiew ptaków. Polkowice wciąż się rozwijają. Już nie 
chcemy stąd wyjeżdżać. Poczuliśmy się czł.onkami społeczno
ści, która wspólnymi siłami buduje przyszłość swojej małej oj
Cl1fZJ1y. Thtaj pracujemy, zyskując przy tym wciąż nowych przy
jaciół. 10 jest nasz dom. 

MlIiIIz GnydI 
Od lat jestem związany z Polkowicami. Mam wyższe wy

kształcenie, ukończyłem też wiele studiów i kursów podyplo
mowych. Od pocz.ątku swej kariery zawodowej pracuję dla do
bra mieszkańców gminy Polkowice: najpierw na stanowisku 
wiceprezesa PGM, potem prezesa spółki Polkowiekiego Bu
downictwa Mieszkaniowego, a także jako pierwszy wicebur
m.i.strz gminy. Jestem równici radnym. Obecnie piastuję funk
cję dyrektora do spraw marketingu w CCC sp. z 0.0. Interesu
ję się takimi zagadnieniami, jak rynek kapitałowy i prawo po
datkowe. Moją pasją jest też .turystyka. 

MIIIaIa KoariIIIr 
Od dwudziestu łat pracuję w polkowickiej służbie zdrowia, 

ukończyłam studia ekonomiczne, poparte studiami psycholo
gicznymi Praca zawodowa i społeczna jest moją pasją, w któ
rej wspierają mnie mąż Zbigniew oraz dorosłe dzieci Kinga 
i KarniI. Kierując PoIkowidcim Centrum Usług Zdr<M'otnych 
mam problemy zdrowotne naszych pacjentów, które staram 
się rozwiązywać, Naszym mieszkańcom nalciy ię dobra i przy
jazna opieka medyczna, zarówno w zdrowiu jak i w chorobie, 
dlatego też nadal będę wykorzystywać wiedzę własną i perso
nelu medycznego do coraz lepszej realizacji tego zadania. 

AdIInNowak 
Od urodzenia mieszkam w Polkow:icach. Mam żonę Danutę i 

troje dzieci: Łukasza, Elżbietę i Bartłomieja Mam ~cenie 
średnie. Od 25 lat pracuję w Zakładach Górniczych Rudna. Ze 
sportem hA' się całe moje życie. Praruję w k0JTI.i!9ach kultury i 
OrganizatofĆm sportu Jestem prezesem TKKF "start" Polkowi
ce. Od wielu lat jestem organizatorem imprez sport~ na te
renie powiatu. Jestem odmaczony medalem prezesa Urzędu 
Kultury FlZ}tZIlej i Sportu oraz brązowym medalem ,,zastui.o
ny dla pożarnictwa". Moje hobby to bieganie, które uważam za 
najpro;tszą formę rekreaqji ruchowej. 

MInk SIIńzyszyn 
Mieszkam w Polk.owicach od urodzenia. Zona Monika i 

córka Ania. "Wykształcenie wyższe. techniczne. Sprawuję 
obecnie funkgę zastępcy prezesa ds. eksploatacyjno-tech
nicznych w Spóldzielni Mieszkaniowej "Cuprum". W po
lkowickiej radzie gminy jestem od 1994 r. Jako radny pra
cuję w komisjach Opieki Społecznej i Gospodarki Gminnej. 
Wspieram polkowicKie stowarzyszenia charytatywne: "SIo
neczko", ,,Polkowieka Złota Jesień". Pełnię również funk
cj,ę wiceprezesa Stowarzyszenia Akcja Katolicka przy para
!:li św. Michała Archanioła. Interesuję ię muzyką chóralną 
1 sportem, 

WItIław Wabik, ... wyborczy - DIłIdIt HubIIl ..... 

Jak przebiegły prawybory w pana okrun'l 
- Prawybory przebiegły bardzo dobrze. Mieszkańcy przyjmowali nas bardzo dep/o, 

serdecznie. Nic spotkaliśmy si~ z niech~cią. Zdarzafy się osoby, które odmówity przyję
cia karty. takich osób było jednali. niewiele. Frekwencja byla zadowalająca. Cieszy się. 
że mieszkańcy pomogli nam w wybrcmiu kandydatów. bo tylko oni mogli wskazać nam 
wJaściwe osoby do Rady Miejslo'ej. Uważam, że zostafy wybrane osoby, które szczegól
nie zasJugują na. uznanie i można im z pe1nym zau['"nicm powierzyć lo ' gminy. 

'. 'w. ... -."1 
..,.~--

....181 Olsza wdiI 
Mam wykształcerue wyższe pedagogiczne i studia podyplo

mCM'e - menedżer oświaty. Studia doktoranckie na Politechni
ce Wrocławskiej. Jestem dyrektorem Zespołu Szkół. Koordy
n<M'alem prace związane z budową Zespolu Szkół oraz utwo
rzeniem i rejestracją DolnośląsKiej Wyższej Szkoły PI7.edsię
biorczości i Thchniki. Jestem wiceprezesem Stowarzyszenia 
Dyrektorów Szkół Średnich w Polsce, członkiem Komisji Edu
kacji Związku Powiatów, prezesem MKS Thnisa Stołowego. 
Otrzymałem nagrodę Ministra Edukacji I Stopnia oraz febr
ny Krzyż Zasługi. 

WIIIsIIw WIbIk 
Jestem zastępcą burmisuza gminy Polkowice, radnym Po

wiatu Polkowick:iego. Jestem absolwentem Wydziału Inżynie-
ryjno-Ekonomicznego Przemysłu Akademii Ekonomicznej 
we Wrocławiu oraz Studiów Podyplomowych Zarządzania i 
Marketingu. Ukończyłem Kurs Maklera Papierów Wuto.~io
wych. Od 25 lat mieszkam w Polkowicach. Mam wspaniałą ~ 
dzinę - żonę Elżbietę oraz dwie cudowne córeczki Gabrielę i Ju
lię· Ostatniokażdą wolną chwilę spędzam wraz z rodziną na dział
ce, która stała się moim hobby. Poza tym interesuję się fotogra
fią, turystyką górską i sportem, a w szczególności narciaJstwem. 

MnIR PIIWIrz 
Od wielu lat leczę kolejne pokolenia polkowiczan, troszczę 

się o dzieci oraz prowadzę Ośrodek Opieki Paliatywnej dla 
przewlekle chorych. W pracy zawodowej i społecznej wspiera 
mnie żona Grażyna - lekarz ortodonta. Czynnie uprawiam 
sport z dziećmi: Konradem i WIktorem. Kochamy zwierzęta, 
ulubieńcem rodziny jest nasz żółw. Jako lelcan zabiegam o 
kontynuację działań profilaktycznych wśród dzieci i dorosłych. 
Będę dążyć do coraz większego bezpieczeństwa zdrowotnego 
naszych mieszkańców oraz tworzenia lepszych warunków re
kreacji i prom<M'ania zdrowego stylu życia. 

Tomm BcnDwIId 
W Polkowicach mieszkam od 1969 r. Żonaty, dwo

je dzieci. Absolwent Akademii Wychowania Fizycz
nego oraz Podyplomowych Studiów Prawa Pracy i 
Prawa Socjalnego. Byłem nauczycielem w Szkole 
Podstawowej nr 1 w Polkowicach oraz Szkoły Pod
stawowej w Jędrzychowie. Obecnie jestem prezesem 
Polkowickiego Konsorcjum Budowlanego sp. z 0.0. 

Pełnię funkcje: radnego, prezesa Lekkoatletycznego 
Klubu Sportowego i Towarzystwa Piłki Hałowej "Cu
prum". 

~FtdDn:rak 
Jestem mieszkanką Polkowic od 1974 roku. 

Nauczyciel - wykształcenie uniwersyteckie. Dy
rektor Domu Dziecka "Skarbek" w latach 1974 -
95, kt6ry po kontroli NIK-u został wyróżniony w 
skali kraju za lad, estetykę j gospodarność. Zało
żyłam pierwszy gabinet logopedyczny i Kuratorski 
O ' rodek Pracy. Uruchomiłam schronisko mło
dzieżowe. Prowadziłam terapię logopedyczną w 
Stowarzyszeniu Rodziców Dzieci Specjalnej Tro
ski. Jestem ławnikiem i radną obecnej kadencji. 
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MIlIł l'rIrM. *to wybIrczy - powili 

- Jak przebiegły prawybory w pana okręgu? 
-Bard.w dobrze. Myślę, że taka liczba ocIdanjdJ glosów - blisko 7 tysięcy - mówi o du-

żej ŚfViadomości społecznej mi~. Cieszę się, że zdecydowali się wziąć bezpo
średni udziaJ w "1'ÓOne kandydatów. Wybmne osoby są znane i budzące zaufanie. 
Wiem, że te osoby po wejściu do Rady Powiatu godnie spełnią swoje obowiązki. Miesz
kań"" p~li 11as bardzo przyjaźnie. Rozmawiali z przyszłymi kandydatami, zadawali im 
pytania ~ nieliczne ~by. które odmówily - to oczywiście ich ~ w pelni przez 
nas US1.aDowanY. 

MInk'Tnmł 

Jestem staro tą polkowiekim. Mam ione; i trójkę dzieci. 
Ukończyłem studia wyższe i podyplomowe w zakresie 
oświaty, zaa.ądzania. Byłem osobiście zaangażowany w po
wołanie wszystkich służb i jednostek powiatu polkowickie
go. Byłem dyrel1.orcm SP 2 w Polkowicach. Społecznie peł
nię funkcję przewodniczącego Rady Przyjaciół Harcerstwa 
Powiatu Polko.wickiego oraz prezesa Stowarzyszenia Cha
rytatywnego " Zyć Godnie". Pełnię również funkcję prezesa 
zarządu MKS "Orzeł" Po1kowice. Jestem wiernym kibicem 
koszykówki i pilki nożuej. 

MldlMaz lJmIII 
Mieszkam w Polkowicach od 25 lat. Mam ~ksztalcenie 

-wyżsI,e, ukończyłem studia podyplomowe. MOJa żona An
na jest nauczyCIelką fizyki w gimnazjum; mam dwoje dzie
ci. Zawodowo jestem związany z o.~atą - najpierw nauczy
ciel fizyki, później wicedyrektor Zespołu Szkół,.a od 1992 r. 
dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3. Przez dwie kadencje 
pracowałem w komisji oświaty Rady Gminy. byłem człon
kiem Zarządu MKS ,.Orzeł" Polkowice, przyczyniając się 
do rozwoju koszykówki dziewcząt od najillższcgo szczebla 
aż do ekstraklasy. Wolny czas !!-pędzam aktywnie, grając w 
tenisa lub pływając. 

QałynaK ........... 
Jestem lekar.a.,'Tll, interni. tą oraz specjalistą reumatologiem. 

Mieszkam i pmcuję w Polkowicach od 18 lal. Jestem aktywna m
wodowo i społecznic. Na pytani~. jak ląC2.\; tyle ohowiązkÓ\\ z i:j
ciem rodzinnym, ooJxJwiaclam, że nie jest lO uU::ie trudne. ale wy
maga chcci. dy.;cypliny, a pri.Cde ~11óm dobrej organizacji. k
stcm wierna wsadzić, że najważniejsze jest to, co dajemy społc
czeństwu. a wtórne Lo, co od niego otrzymujemy. Stąd wynikają 
moje duże wymagania w IOSWlku do otOC/.Cnia, ale pncde 
wszystkim do iebie. Uwielbiam czas spędzany tylko z rodziną. 
Gdy patw;, jak rosną moje dzicci, JTh~ by zatrzymał się czas. 

Qmgorz PrzybedII 
Mam 36 lal. Od dziecka mieszkam w Polkowicach. 

Żona Anna je t pracownikiem spółki prawa handlowe
go. Mam dwójkę dzieci: syna Mateusza i córkę KJaudy
nI(. Wolne chwile spędzam na czynnej rekreacji: biega
nie, koszykówka i jazda konna. Moja praca dla samo
rządu polkowickiego rozpot."'Zt,:ła si ' w miejskim przed
si«tbiorstwic komunalnym w 1992 roku. Poźniej praco· 
wałem w POKSiR-rze i Urzędzie Gminy. Obecme pia
stuję IJI"z<jd wicćstarosty Powiatu Polkowiekiego. Je,tem 
al :olwentem Politechniki Poznańskiej, ukończytem też 
pra ( inwestycyjne na Uniwersytecie Wroclawskim. 

Reklama 

~T"" 
Mam 34 lata. żonę i córkę Adriannę. Ukończyłem Wyższą 

Szkoł~ Inżynierską w Zielonej Górze. fu;ia(Janl Certyfikat Ukoń
czenia PoIsko-Amexykańskicb Studiów Biznesu w Centrum Ksz· 
tałcenia U!!1awicznego Politechniki Wrocławskiej, dyplom Mię
dzynarodowej Fundacji Rozwoju Rynku Kapitałowego i Prze.. 
kształreń Własnościowych w RP - Centrum Prywatyzacji War
szawa Ukończyłem kurs członków Rad Nadzorczych. Jestem 
radnym powiatowym, pnewodniczącym komisji ochrony śr0do
wiska. członkiem komisji finansów i budżetu oraz szefem klubu 
radnych Porozumienia Powiatowego. 

Ma ••• _DUli: 
Pracuję jako pielęgniaIka środowiskowa, mąż je& emeryt0-

wanym górnikiem. Syn JarosIaw jest pawnikicm -politologiem, 
• a córka Joanna - praoownikiem naukowym UniweTh)'tetU fu. 
znańskiego. Od 30 lat pracuję w poIkowickieJ slu2bie zdroMa i 
organizacjach społCCZll}dl. Jriwięcając chorym nie tylko życie 
za~e. ale także \\QJny ~ Staram się, aby opieka 7.rlro
wotna stała na ~kim poziomie. a każdy nasz podopieczny 
czuł. że może li<:z)'Ć nie tylko na profesjonalną pomoc i porndę. 
ale również na serdcczoą IO'lIllOWę. Wolne chwile poświęcam 
swojej roctzinie, którą bardzo kocham i jestem z niej dumna. 

laIIaa .... k. 
Ukońayłam ~ studia pedagogiczne w OpoIlI na kie

runku pedagogika wychOWdl1ia przedszkolnego. a także studia 
podyplomowe z zakresu prawa pracy i prawa socjalnego, oraz 
organizacji i zarL4}dzania .,Menedżer w ~Wiacie". Od 22 lat 
1A:l.wodowo je ·tem związana z placówkami przedszkolnymi w 
Polkowicach. Aktualnie pełnię funkcję dyrektor" Przedszkola 
Miejskiego nr 4. Jcsł:t.."'Jl1 mężatką, mam 17 -Ietrriego ~ M("}
ją mocną stroną jest umiejętność współpracy w zespole. Po
lIadto wyróżniają mnie: poczucie hwnoru, a także wrażliwoŚĆ i 
troska o dobro małego d7iecka • 

M~ 
Urodziłem ię 30 lat temu w Polkowicach. Mam wy

kształcenie średnic. Jestem radnym gminy Polkowice, 
pdnię funkcje: wiceprzewodniczącego komisji ds. roz
woju gospodarczego. jestem członkiem komisji ochrony 
:rodowika oraz komisji ds. młodzieży. Ponadto jestem 
członkiem PdMp, prezesem stowarzy. zenia rad o iedlo
wych oraz członkjcm Zar~du Stowarzy zenia ,.Mieć 
Pracę" oraz Stowarzyszenia "Cuprum" Polkowi e. 
Obcalie jako radny dostrzegam prohlemy mieszkańciJW na-
sze' gminy. • 
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Kłębanowice gm. Ra
dwanice z przydomo
wego pastwiska nie
znani sprawcy ukra
dli ... roczną jałówkę, 
która ważyła bagatela 
450 kg. Szkodę osza
cowano na 1400 zł. 

Iwona Dzbanuszek ma 35 lat i żyje ... na raty. WykJyto 
u niej bardzo rzadki rodzaj raka kiwi o nazwie Di Gu
glielmo, na który w Polsce choruje tylko pięć osób, a 
w świecie około stu. Pięć lat temu, od lekarzy dowie
działa się, że jest chora na białaczkę. Właściwą dia
gnozę postawiła Jadwiga Hołojda, ordynator Oddziału 
Hematologii i Chorób Rozrostowych w szpitalu w le
gnicy trzy lata temu. 

~jesz
cre nikt nie 
mówił, że to 
jest białacz
ka. O tym 
dowiedzia
ła się po 
operacji 

Ż}tie axtzienne 
Przez wiele lat, nawet kiedy by

ła w szpitalu, nikt nie wiedział, że 
jest chora. Nie chciała tego w ża
den sposób okazywać. 

- Staram się żyć akt}wnie i nie 
myśleć o chorobie. Są o.kre.s)j że 
nie mogę wstać z lóżka, wÓW<ZaS 
mllS7{! mieć po- .----.r----:: 

moc w domu. Po
maga mi sąsiadka 
i domownicy. Jak 
mam silę, to po
magam w szkole, 
ciasto upiekę, or
ganizuję "yciexz-
ki Kiedyś wrga
nizowalam dwie 
wycieczki, wlaśnie 
do z/otoryiskiej fa
bryki bombek -
opowiada z uś

rrriechem Iwona 
Dzbanuszek. 
- Gdybym za
c:zę/a myśleć, 

pewnie by mnie 
już nie bylo. 
Dzieci wiedzą, 
że jestem chora. 
ale nie zdają s0-

bie spratry' z lego. jaka to choro
ba . .syn kiedyś zapytaJ: ,,Mamo, 
a gdzie tymasz tegorakar' trud
no wytJumaCZ)'Ć im jak straszną 
chorobą jest bialaczka. Gdy zo
stalam zaproszona do radia to 
dzieci same powiedzialy na ante
nie, że mamusia jXJtrzebuje szpik 
i proszą, by zglaszaJj 9ę dawcy. 
Bylo to takie spontaniczne 
i wzruszające. 

Iwona Dzbanuszek od dzie
więciu lat mieszkanka Nowej 
Kuźni (gmina Radwanice) ma 
dwoje dziecI 7,5-letnią Klaudię 
i 6-letniego Jarosława. 

- Po urodzeniu drugiego 
dziecka w kwietniu 1996 rom 
jednemu z lekarzy w gfogow
'kim szpitalu nie spodobaly się 
moje wyniki i zatrzymal mnie 
dlużej - powiedziała Iwona 
Dzbanuszek. - Pobrano mi 
szpik kostny w szpitalu w G/a
gowie i z tym szpikiem wysla
no mnie do Lubina 1l1l od
dzial hematologii. 

usunięcia 
śledziony i woreczka. 

- LekaIZ z Lubina kazaJ mi się 
zgJosić, gdy dziecko będzie więk
sze i po dziesięciu miesiącach 
trafilam do szpitala, gdzie 
spędzi/am póJ roku - opo
wiadała pani Iwona. 

CZyjestsz:ansana~1 
- Nie wiadomo. Za maJa jest 

chorych, by wiedzieć jak tego ra
ka. leczyć, Druga sprawa to zna
lezienie dawcy szpiku, ale czy 
przeszczep da rezultaty? 
- zastanawia się pani Iwona 
nie tracąc nadziei. 

Znalezienie dawcy jest bardzo 
trudne, lecz osiągalne. Pani Iwo
na jest wpisana na listę Fundacji 
im. Urszuli Jaworskiej, u osoby, 
u której pneszczep szpiku kost
nego od nie spokrewnionego 
dawcy powiódł się. 

- W rodzinie WSZJ'So/ zostali 
przebadani lecz nikt z rodziny 
nie może być dawcą - wyja
śnia pani Iwona. 

W akcję szukania dawcy zaan
gażowały się pielęgniarki 
z Ośrodka Zdrowia w Radwa
nicach, nagłaśniające ciągle 

tę sprawę. 

- Informowaliśmy wszystkich, 
że szukamy daM:ÓW dla pacjent
ki z naszego terenu - powiedzi.a-

la Jolanta Sipa - Kowerczuk, pie
lęgniarka środowiskowo - r0-

dzinna w Ośrodku Zdrowia 
w Radwanicach. - W pierwszej 
aJ(tji mieliśmy dużo chętnych 
z terenu gminy, w kolejnej wielu 
spoza. naszego terenu. Poprosili
śmy też o pomoc punkt Jawio
dawstwa w GJogowie. 

W Ośrodku Zdrowia w Ra
dwanicach przeprowadzono 
cztery takie akcje. Osoby są wpi
sywane są na listę dawców w Pol
sce i za granicą. Badania są prze
prowadzane we Wrocławiu. Jed
norazowo można przebadać 10 
do 12 osób, trzy razy do roku. Ist
nieje limit na ilość wykonywa
nych badań. Każde dodat
kowe badanie dawcy kosz
tuje około 300 zł: 

- Osoby te umieszczone są 
w bazie danych i w razie potrze
by ich dobra wola może być ~
korzystana do ratowania innych 
- powiedziała pielęgniarka. 

Kolejnym problemem są pie
niądze. Zanim fundacja za
cznie szukać dawcy, biorca 
musi wpłacić wpisowe. 

-Jeszcze w lipcu ubieg/ego roku 
była to kwota aśmiu ljsięo/, teraz 
urosla do 14 ljsięo/, a takiej nie
stety nie posiadam. Na leki mie
sięcznie try'daję do 2fX) z/otych, a 
otrzymuję z rodzinnym i opiekuń
czy.m 750 2ł - mówi pani Iwona. 

O pomoc pieniężną zwróciła 
sję do byłego zakładu pracy. Po-

danie złożyła w listopadzie ubie
głego roku, lecz do tej pory nie 
było odpowiedzi 

- Pochodzę ze Zlotoryi, gdzie 
paez osiem lat pracowaJam 
w fabryce bombek cboinkotry'ch 
" Vitbis" - opowiadała pani Iwo
na - Praca wwarunka.ch szkodJi
~ch, lakiery, amoniak i kw&y, 
na pewno mialy jakiś wp.fyw na 
mojezdrowie. Jużwtedymialam 
anemię, mimo to pracowalam, 
nie idąc w ślad kolegów ~ pracy, 
odchodzących na rentę. Wiem 
też, że zaklad pomagaj innym 
osobom i dali mi nadzieję, że mi 
pomogą - wyjaśniała. - Dzwoni
lam do pani prezes wielokrotnie, 
jednak nigdy jej dla mnie nie by-
10. A to jej nie ma, a to ma spo
tkanie albo jest na produkcji 
i proszą, żeby zadzwonić później, 
ale i tak na takie pieniądze nie 
mam co liczyć. 

Pani Iwona jest zawsze , 
uśmiechnięta i pogodna, nie 
chce, by dzieci miały przykre 
wspomnienia z dzieciństwa 

Dm my lllOŻemY pomóc. 
WSZ'j'Wj chętni, którzy chcą po
móc pani Iwonie w walce o życie. 
mogą przesłać pieniądze na spe
cjalne konto: Dolnośląska Fun
dacja Rozwoju Zdrowia we Wro
cławiu - BS Przemków 
865300}4...-50454--2706-11 z do
piskiem: Na przeszczep dla Iwo
ny Dzbanuszek. 

Adrianna Jakubo'WSka 

Gaworzyce 

Kto ile mógł 
Sabina Lipiec 

Tak już w życiu bywa, że wielu lu
dziom, a także instytucjom braku
je pieniędzy. Dobrze, jeżeli znajdzie 
się ktoś, kto chce pomóc. 

Podczas ostatniej se ji Ra
dy Gminy w Gaworzycach 
Barbara Fartu'zyń ka, dyrek
tor Domu Kultury "Jowisz" 
w Gaworzycach mówiJa o wy
poczynku letnim dzieci i mło
dzieży organizowanym przez 
kierowaną przez nią placów
kę· Ubolewała, że nie ma na 
to zbyt wielu 'rodków. 

Kazimierz Zielonka, solty 
wsi Kłobuczyn zwrócił . ię 
więc z apelem do obecnych 
na 'esji radnych i ołtysów 

o jednorazowe przeznaczenie 
diety, bądź przynajmniej jej 
części na ponloc placówce. 
Apel spotkał się z pozytyw
nym odzewem. Wiele osób 
oddało choćby po 10, 20 zł. 

Datki pomogą w organiza
cji zajęć dla dzieci j młodzie
ży, szczególnie z rodzin naj
uboż 'zych. których nie stać 
na wy łanie dziecka na kolo
nie bądź wczasy. 

Przypominamy, że dzieci z 
terenu gminy mogą w środy: 
korzystać z basenów 
POKSiR -u w Polkowicach. 
Wyjazdy organizuje wła'nie 
Dom Kultury .. Jowisz". 

Kolejna kra-
dzież. W Przemkowie 
z niedomkniętego go
łębnika nieznani 
sprawcy ukradli 15 
sztuk rasowych gołę
bi i trzy bażanty. Stra
ty wynoszą L500 zł. 

. W Suchej Gór
nej gm. Polkowice 
polkowiccy policjanci 
zatrzymali dwóch 
prawców pobicia 

25-1etniego Zbignie
wa S. Poszkodowany 
doznaj obrażeń głowy 
i wstrząsu mózgu. 
Odwieziono go do 
szpitala w Lubinie. 
Pijanych sprawców 
(18 i 23 lata) odwie
ziono do Izby Wy
trzeźwień w Lubinie. 
Sprawę prowadzi Ko
menda Policji. 

,- Nieznani spraw
cy ukradli z parkingu 
ZG "Rudna" szyb za
chodni samochód 
osobowy marki opel 
corsa. Straty o. zaco
wano na 12 ty . zł na 
zkodę mieszkańca 

Gromadki. 
- Patrol traży 

miejskiej ujawnił 

cztery przypadki wła
mania do garaży. 

Zdarzenie miało 

miejsce przy ul. Pol
nej w Polkowicacb. 
Sprawę prowadzi 
KPp. 

Wmiejscowości 

lhebnice od uderze
nia pioruna zapaliły 
się uprawy rolne. 
Spłonęło 10 arów 
zboża. Pożar ugasiła 

wezwana na miejsce 
Ochotnicza Straż Po
żarna Trzebnice. 

Monjka Szatkowska 
Policyjny telefon 

zaufania: 
846-33-06 
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Reklama 

BECKER POLSKA Sp. Z 0.0. 

Ul. Kopalniana 1, 59-101 Polkowice 

- usługi w zakresie wywozu odpadów komunalnych . 

- sortownia surowców wtórnych (makulatura, folia) 

- odzysk opakowań PET 

- wynajem kontenerów, prasokontenerów 

- recykling opon i odpadów gumowych 

Prowadzenie dokumentacji obrotów 

o.d p a d a m i d I a p o d m i o t ów 

gospodarczych. 

Tel. 076 848 63 70 i fax 076 848 63 71 

Rsldama 

Reklama 

Polkowicki Ośrodek Kultury Sportu i Rekreacji 
Zaprasza na 

[M~~~m~~~ 
Imprezy Plenerowe w Polkowlekim Centrum Piknikowym 

~® ~~~rG~ 
13:00 Bezpieczna Gmina - Bezpieczny Powiat 

Impreza pod patronatem Burmistrza Gminy 
Polkowice i Starosty Powiatu Polkowickiego. 

17:00 Program kabaretowy dla dzieci PAMPRES 
SHOW w wykonaniu aktorów z Teatru 
Naszego w Michałowicach. 

19:00 Występ kabaretu AFERA. 

21:00 FIOLKA z zespołem - koncert. 

Wstęp 1 zł 

Szczegółowych informacji udziela POKSiR 
teł. 845-03-03 

I!.III""I.'.!. ' I~' 

OBWIESZCZENIE 
Zarząd Gminy Polkowice na podstawie B 4 i B 5 Uchwały Rady Miejskiej 

w Polkowicach Nr XXXIV/397/02 z dnia 21 czerwca 2002 r. ogłasza, iż w dniach od 
1 do 

12 lipca 2002 r. zostały przeprowadzone kon ultacje w sprawie 

przyłączenia Sołectwa Nowa Wieś lubińska do Gminy Polkowice. 

w konsultacjach wzięło udział 98 mieszkańców Gminy Polko wice uprawnionych do głosowa
nia Za przystąpieniem Sołectwa Nowa Wieś Lubińska do Gminy Polko wice óddano 42 głosy, 
przeciwko - 36 głosów, wstI2ymało się od głosowania 19 uprawnionych. Jeden głos został unie

ważniony z powodu błędnego wypełnienia karty do głosowania 

Zarząd Gminy Po/kowice 

Reklama 

Podziękowanie 
Skład<lmy ~crucc:znc podziękowania n3!;Zym liczt1} m sympatykom" os. 

Hubala, m. DąbroW'ikicgo. os. Mlodych i o~ Polau.k~ , za udzielnoe. !''.'" 
parcie w prawybon.ch. Wn:il.c glosy zdecydowaly, Że b~Uzicmy on h",'11l 

wyl>orcJ:"j PdMP. . .. 
Pragniemy plzep~osić Tych mic:il.ka'lców L 1I1.! łubala 20. Legn,lckieJ 7: 

ul. Sucharskiego i os. Młodych których mL' Lasl •• h,my w domu 1 rue mogli 
W-L"fI: udziału w prawyborach. ... . 

DLi~kuJemy La lauranic i pCl)'CLCkamy, Le Was me Z3WlcdLlemy. 

Ta.deusz Lasko 

Piotr wko 

Nr 09.07.2002-R-GSIl084 
Reklama Reklama 

BiuTO T~ Usłuaowe 
• Juventur WalbrzyC~" 

0cIttz* w l.egricy 
IM. Cho;lowska 5 
Tel. 852.-40-33. 852-41--34. 852~ 

l A T O 2 D O 2 l A T O 2 O O 2 l A T O 2002 
_ Grecja _ Katem - fIBncja -l.wuwe WybrlIiB (+ Paryi) 

- Y&cłl'f - BOooe 
- HiszpIiria - Blm 
- CI10Iwacja -1IioP 
- Tunezja - V-'ocłrf - S',ątia 
- WIochy - Syąia 
- Szwajc8ria - HislpriI- frBnCja 

M1i-/tmf.~~_/dj;JllItUl_*,I~UlI&., 
Obozy ~odIiaiuwa (wakacje) + zielone S2koIy 
fm:ja -lmruwe ~ - peł1e w{r(łtterie. AInU Wx. prognrn bJrystycmy, poby
ły 8 - 10 en, C8IlI 800 - 1400 PlN 
Całoroczna koncasjooown 'auIcbrowa do ~ 

~~ naPsz-~kzdaklgi~ 2002' 
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Koszykarki CCC Aquaparku 
zagrają w Pucharze Europyl . 
To, co wydawało się mało prawdopodobne - stało się faktem. Nasz zespół, jako je- Koszty jednak nie 
dyna drużyna z Dolnego Śląska, wabnie udział w rozgrywkach Pucharu Europy. muszą być wysokie 

Prezesowi Zychowi udało się przekonać marszalka Stańczyszyna 

Stało się tak: dzięki bardzo do
brej postawie koszykarek Lotosu 
VBW Oima Gdynia w ostatniej 
edycji Euroligi. Mistrzynie Polski 
dotarły aż do finału tych rozgry
wek W związku z 
tym FIBA (ŚWiato
wa Organizacja Ko
szykówki) przymała 
Polsce dodatkowo 
trzy miejsca dla ze
społów, które sezo
nie 2001/02 zajęły 
kolejno rv, V i VI 
miejsce. Dolnoślą

skie zespoły Toya 
Wrocław i Oikierki 
Odra Brzeg, które w 
ligowych ro'Z!f!}YW
kach wyprzedziły 
polkowiczanki, zre
zygnowały z gry w 
Pucharze Europy z 
powodów finans0-
wych. Początkowo 

władze CCC Aqu
apark Polkowice pod-
jęty identyczną decyzję. - Żaden 
z naszych ponsor6w początko
wo nie v.yraziJ zgody - wyjaśnia 

Krzysztof Korsak, prezes klubu 
Orzeł Polkowice. 
Jednakże intensywne rozmo

wy doprowadziły do pIZełomu. 
W ubiegły czwartek oficjalnie 
poinformowano, że CCC Aqu
aparkweźmie udział w Pucharze 
Europy. -Finanse zapewnią na
si ponso1ZJ firma CCC; Aqu
apark oraz Gmina Polkowice -
wyjaśnia Krzysztof Korsak. De
cyzję podjęto wspólnie w porozu
mieniu z marszałkiem woje
wództwa - Namówił mnie pre
zes Polskiego Związku Koszy
kówki - opowiada Emilian Stań-

czyszyn. - Długo rozmawialiśmy 

na ten temat z prezesem Zy
chem. Przemyślałem to dokład
nie. 1b bardzo dobra promocja 
Dolnego Śląska 

- Przede wszystkim musieli
śmy zastanowić się, c:l!j podoła
my organizacyjnie - wyjaśnia 

prezes Korsak. - Będziemy go
ścić co najmniej trzy kluby, więc 
koszty nie będą małe. Jest taka 
propozycja, by kluby pIZeb}wają
ce w Polkowicach mieszkały tu 
na nasz koszt. My, jadąc na mecz 
rewanżowy będziemy mogli li
c:l!jć na podobny gest 10 powin
no zmniejszyćnasze koszty. 

A te n:eczywiście nie są małe. 
Opłata zgłoszenio\va wynosi 500 
EURO i opłata za każdą zawod
niczkę - 100 EURo. Do tego 
trzeba dolic:l!jćwydatki związane 
z goszczeniem klubów w Polko
wicach i organizacją meczów. -

- przekonuje mar
szalek Stańczyszyn. - Przecież 

jeden ze sponsorów - Aqu
apark - ma hote4 w któIJI11 za
kwateruje się gości. 

Decyzja o starcie w rozg;yw
kach pucharowych oznacza 
konieczność dalszego wzmac
niania zespołu. Na razie doszły 
do zespołu: Edyta Koryzna, 
Agnieszka Pałka, Anna KI? 
dzior i Słavka Fryniakova. -
Rozmawiamy z kilkoma za
wodniczkami wyjaśnia 
Krzysztof Korsak. - Ostatecz
ną decyzję podejmiemy w po
rozumieniu z trenerem Spisac
kim. 

- Dopiero po losowaniu po
dejmiemy decyzję, co do kon
kretnych zakup6w - mówi Woj
ciech Spisacki. - Mamy krótką 
lawkę rezeIWolrych, no i caJy 

czas myślę o centrze. Wy
starczy jedna kontuzja i 
nie mam nikogo na tę po
zycję. Jednakże ja zawsze 
podkreślaJem - ,,kasa mu
si się zgadzać". Żeby my
śleć o poważnych zaku
pach, trzeba wiedzieć, ja
kim budżetem dysponuje
my. Ale bez wzmocnień 
trudno nam będzie pog~ 
dzić PE z v.ynikami w li
dze, a cel jaki sobie sta
wiamy to miejsce w pierw
szej czwÓ.rre. 

W ro'Z!f!}YWkach bieIZe 
udział 50 państw. Puchar 

podzielony jest na trzy konferen
cje: zachodnią (18 krajów), pół
nocną (20 krajów) i południową 
(12 krajów). Polska gra w pół
nocnej konferencji. Losowanie 
klubów odbędzie ię 30 lipca w 
Wilnie. W pierwszej fazie w tzw. 
regionalnej rundzie kwalifikacyj
nej zespoty z jednej konferencji 
rozgrywają mecze po
między sobą - w sumie 
po sześć spotkań. Do 
drugiej fazy przech0dz4 
cztery najlepsze druży
ny z każdej konferencji. 
Oprócz wyłonionej 
dwunastki kolejne 
osiem zespołów rozgry
wa regionalny Play -
off, z którego wyłania 
się cztery najlepsze klu
by. W ogólnoeuropej
skiej rundzie kwalifikacyjnej bie
IZe udział 16 zespołów, które w
stają podzielone na cztery grupy: 
E, F, G, H W każdej grupie po 
cztery kluby. Rozgrywają one po 
sześć mecziJw w systemie mecz
rewanż. Dwa najlepsze kluby z 
każdej grupy zostają zakwalifiko
wane do Ogólnoeuropejskiego 
Play-Off. 'fu zespoły grają we
dług ustalonego schematu, rów
nież w systemie mecz - rewanZ: 
E2 - Hl, F2 - G1,G2 - FI, H2-
El. Zwyciyro; zakwalifikują się 
do Finał Four. Dwóch finalistów 
Pucharu Europy zostaje zakwali
fikowanych do rozgrywek Euro
ligi Kobiet w sewnie 2003.12004. 

Tekst: Anna Osadczuk 

Testu)ą 

Zbigniew Szewczyk 
podpisał roczny kon
trakt z Górnikiem Pol
kowice. Były zawodnik 
Zagłębia Lubin będzie 
grał na drugiej linii na 
pozycji lewego pomoc
nika. W drużynie jest 
już, więc trzech nowych 
zawodników. Oprócz 
wspomnianego Szew
czyka, Jacek Kacprz.ak 
oraz Dominik Szostak -
Do końca tygodnia sfi
nalizujemy kontrakt z 

napastnikiem - mówi 
Artur Sikorski, dyrektor 
klubu. 

I będzie to prawdopo
dobnie 10masz Moskal, 
zawodnik Polonii War
szawa, grający na boisku 
Górnika Polkowice w 
sewnie 2001/2002. Mó
wi się o transferze defi
nitywnym. W ubiegły 

wtorek polkowicz.anie 
rozegrali sparing na 
swoim boisku z zespo
łem GKS Bełchatów. 
Na murawie oprócz 
Thmka Moskala, zoba
czyliśmy Aleksandra 
Osipowicza.. ostatnio 
grającego w Zagłębiu 

Lubin. Spotkanie kon
trolne zakończyło się 
bezbramkowym remi
sem. Polkowiczanie nie 
wykazali się wysoką for
mą. Belchatowianie 
stworzyli więcej sytuacji 
podbramkowych, choć 

byli równie nieskutecz
ni. 

W tej rundzie nie w
baczymy na pewno kon
tuzjowanego Roberta 
Ma1awskiego. Tomasz 
Urbaniak, jak nam po
wiedział kierownik dru
żyny Mariusz Jurak, za 
około dwa, trzy miesiące 
rozpocznie treningi. 1ł
wają też rozmowy doty
czące wypożyczenia 
Bartosza Cala do zielo
nogórskiego zespołu. 
Anna Osadczuk 

" 
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Najlepsze Kwielice 
Izabela Pakiet 

Najlepszymi strażakami i straiaczlcami podczas Gminnych Zawo
dów Sportowo-Poiamiczych ldstała reprezentacja l Kwielic. . 

Krzydlowice, 
trzecie Rze
czyca, kolej
ne Szymocin, 
Grębocice, 

Trzęsów 

J ak co roku organi
zatorem zawodów był 
Zarząd Gminny 
Związku Ochotni
czych Straży Po
żarnych RP w Grę
bocieach. 

W turnieju udział 
wzięło siedem drużyn 
OSP i dwie drużyny 

kobiece, dla których 
organizatorzy przygo
towali dwie konkuren
cje, tj. sztafetę 7x50 m 
oraz ćwiczenia bojowe. 
W pierw zej z nich 
najlepszy czas osiągnę
ła drużyna kobiet 

z Rzeczycy oraz druży
na mężczyzn z Grębo
cie, a w drugiej niezwy
ciężone były Kwielice. 
Sześcioosobowa ko

misja sędziowska 
z Komendy Powiato
wej Straży Pożarnej w 
Polkowicach wyłoniła 
zwycięzców. Najlep
szą drużyną kobiet i 
mężczyzn została re
prezentacja z Kwielic. 
W nagrodę otrzymali 
puchar przechodni 
wójta gminy Gręboci
ce i pieniądze. Dru
gie miejsce zajęły 

i Obiszów, 
a w kategorii 
kobiet drugie 
miejsce zdo
była repre-

zentacja Z Rzeczycy. 
Za pierwsze trzy 
miej ca drużyny 
otrzymały nagrody 
pieniężne. Ponadto 
reprezentacjom wrę-

Grębocice 

czono pamiątkowe 
dyplomy. 

Jednak emocjonujące 
zawody pożam.icze to nie 
wszystkie atrakcje, jakie 
organizatorzy przygoto
wali dla publiczności. 

Niemiecka firma ochra
niająca Volkswagen Mo
tor Polska w Polkowicach 
GED POLSKA przygo-

Pleć "s/aba" w natarciu 

towała pokaz nowocze
snego sprzętu przeciwpo
żarowego. Dzieci mogły 
przejechać się również 

ambulansem i wozem po
żam.iczym. 

Za1dad Transpertowo-5pzęlOWf !I'JIłA1IIQr Sp. l 0.0. 

9 tOO Polkowic:e, uł.J(nyWa ~ 
tel. (076) 847·!ł2 n' telJfD (076) 845-t ... 22 
wwwttawOł.com,t; e.małl ~ pł 

Stacja hłiw goctz. 6.łO-1LOO 
- ul Polna. tel. 845 t 4 62 

Konkurs,rekJama 

Reklama 
Senator ma głos 

Oczekiwana 

Thk, jak nie pomyli
łem się pisząc, że 

u steru finansów sta
nie Grzegorz Kołodko 
tak byłem nieco zdzi
wiony zmianami 
dwóch pozostałych mi
nistrów. Chciałbym się 
dzisiaj zająć kulturą. 
N owy szef resortu 
Waldemar Dąbrowski 
jest, moim zdaniem, 
człowiekiem jak naj
bardziej predestyno
wanymI by zawiadywać 
polskim życiem kultu
ralnym. Jego poprzed
nik nie miał dobrej 
opinii ani wśród twór
ców, ani tym bardziej 
u animatorów kultury. 
J ak mi powiedział nie
dawno pewien reżyser 
minister Celiński albo 
milczy albo jest nieko
munikatywny dla 
przedstwicieli środo

wisk twórczych. 
Nie jestem oczywi

ście naiwny, by wie
rzyć, że wraz ze zmia
ną ministra polska kul
tura ożyje jak za do
tknięciem czarodziej
skiej różdżki. Myślę, 

że minister Dąbrowski 
zmieni jednak oblicze 
ministerstwa, gdyż ma 

koncepcję wsparcia 
kultury przez biznes 
poprzez wprowadze
nie systemu odpisów 
od podatku w za
mian za sponsoring 
kultury. To na pew
no jest pomysł wart 
wsparcia, wszak pie
niądze na kulturę 

z nieba nie spadną. 
Niestety, tragiczna 

śmierć przeszkodziła 
w objęciu fotela mini-
terialnego przez nie
odżałowanego An
drzeja Urbańczyka. 
On miał koncepcje 
bardzo zbliżone do te
go, co dziś proponuje 
minister Dąbrowski. 
Zmiana szefa resortu 
jest szansą, by krytycy 
eks-ministra Celiń
skiego przyszli do no
wego szefa z konkret
nymi propozycjami 
poprawy kondycji pol
skiej kultury. Pamię

tajmy jednak, że to co 
dostaje kultura jest 
efektem tego, co dzie
je się w gospodarce. 
Ale to już temat na in
ny felieton. 

Marian Lewicki 

Senator RP 

Reklama 

ofenQe do zasiedlenia 

na warunkach lokatorskiego prawa do mieszbnia zgodnie z Ustawą z 
ch 12.12.2002 r. o spółdzielniach 

mieszkaniowych Oz. U. z dn. 23.01.2001 r. alt 10 ust 3 następujące 
mieszkanie: 

ul. Miedziana 3/1 o pow. użytkowa 85,98 m2 
- 5 pokojowe - parter wkład mieszkaniowy wynosi - 71513,ro. 
Wymagana wpłata wKladu mieszkaniowego jednorazowa 
przed zwarciem umowy. 
Wnioski na zawarcie umowy o ustanowienie lokatorskiego 
prawa do mieszkania mogą składać wyłączrue 
członkowie oczekujący w tutejszej spółdzielni na swoje 
pieIWSZe mieszkanie, nie posiadający uprawnień do innego 
samodzielnego mieszkania lub domu jednorodzinnego. 
W przypadku brai'1l chętnych członków oczekujących 
- członkowie zanUeszkali mogą ubiegać ' ię o zamianę 
mieszkania mniejszego na wilrksze. 
Wojo ki należy składać do 23.07.202 r. w sekretariacie 
półdzielni. 

Bliższe informacje można uzyskać w dziale czJonkowsko 
- mieszkaniowym nr telefonu 845-16-18 
Jub845-17-66wew.15. 
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Jaczów O'g ł O S Z e n i a d r o b n·e 
ul. Krótka 2 
67-200 Głogów 
tel. (076) 831-20-10 
tel. fax. 838-21-11 

POKRYCIA DACHOWE .,RYCZEK" S.c. 

-dach6wki ceramiczne i cementowe 
-or~ginalna szwedzka blachodach6wka 
-gont~ i pł~t~ bitumiczne 
- naHepsze s~stemY orYnnowania 
- okna dachowe 
- cegła. cement. beton kom6rkow~ ~ 

-I inne materiat. budowlane O~~~ 

~tE1~ ~~ \ 
~r ~O \~ 

~ ~O;t. ~ ~ \ ~ SPRZEDAŻ, 
~ ~ P. DORADZ1WO 

\ 'G ~ U~DFKARsKo-Buoow-
lANE 

ATRAXCYJNE CENY ! II 
Czynne: 

Poniedziałek - Piątek 7.00 - 17.00 

Sobota 8.00 - 12.00 

COMMERCIAL UNION NAJ
TANIEJ m FILAR. D, POSA
GOWE, OD 48ZlJROK NNW, 
MIESZKANIA, DOMY. FUN
DUSZE INWESn'CY1NE. 
PRACA- STAłA LUB DODAT
KOWAl 
TEL. 0503-32S-177 

Nr 1'.I"tllIlZ··D-O..\~ 

A'rnAKCYJNY KREDYT 
GOTóWKOWY T.F. PKO.BP 
TANIE UBEZPIECZENIA OC I 
AC. POLKOWICE UL RATOW
NIKÓW6 
TEL. 845-5~, 0603--23S--995 

Nr 04 LO~J-D .. nSntH 
Poszukuję mies7kania 2 pokoJowe
go do wynajęciu, odstępne platne 
co micsi ą<:. PI LNE!!! 
Tel. !l604-62-74-34 
Mieszkanie do wynaj~cia w Glogl).. 
wie, os. Kopernika. 2 pokoje z; bal
konem, telefon. 
1<:1 845-40--43. 0501-175-339 
Profcsjnnalny montaż paneli pod
logowych. 
Thl. S4 7-'17-60, 06Q9-408-194 
Sprtedam lruktol Ursus 30. 
Thl. 845-96-78 

NI nhł#_2ł~I-ł)..~. 

Szukam pilicy juko kicrow<:a kąt. 
B lub C. Pelna dySpozyL)'jnoM: 
Thl. 0609-408--194 
SprJ:edam dualkę budowlaną 
uzbrojonol o puw. 12 arów w Rud· 
nej Gwizdanó .... 
lCl. 0504-038--396. 749-35--45 

Nt 22.JfllOOl-IJ...(ł ... tf7. 

FIRMA AVON ZATRUDNI 
CHĘ'INYCH DO PRACY W 
BRANŻY KOSMETYCZNEJ. 
TEL. 847-95--67 

N, 11.1 IJR...."I.U....()..(';SlS5,JA 

KARTA KREDYTOWA Z UMI
mM DO 50.000 72.., KREDYTY 
GOTóWKOWE, KREDYTY HI
POTECZNB Z ZABEZPIECZE
NIEM ŻYCIA KREDYTOBIOR
CY - BEZ PORĘCZYCIELL 
TEL. 0501- 21- 21- 22, 
0500,..118--329, 

~t l t LlI.U...{)..(j" .... 

ATRAKCYJNE KRBDYlY GO
TÓWKOWE; BEZ PORĘCZY
CIEll, OSOBY SAMOTNE, 
BEZ ZGODY WSPÓl.MAł.
ŻONKA, EMERYCI, RBNCJ.-

R e klam a 

H U RTOWNIA ATER I AŁÓW B U DO W LANY CH 

I POKRYC DACHOW YC H 

OFERUJEMY: 
- Suporex biały i szary , cegły zwykłe i klinkierowe 
- Materiały do ocieplania: styropian, wełna szklana i mineralna 

Transport i rozładunek IHDS) 
- Montaż j produkcja więfby dachowej, laty, kontrłaty 

Usługi dekarsko - blacharskie 
- W szystk i e rodzaje pokryć dachowych 
Dokładny kosztorys , pomiary - BEZPŁATNE 

tel. / 1ax (076) 835 62 63 Przedstaw i ciel handlowy : 0606 492 899 

WlEKOR $." RAUTARU U K1 

D·EKARSTWO 
Adam Reichel 

- wykonawstwo pokryć dachowych 
- obr6bek blacharskich 
- możliwość uzyskania dodatkowych rabatów na materiał 

67-ml ~, li Katiml ~ 48, tli 834-28-15, fax 832-27-36, ta kun. (8)1-858-456 

ŚCI,NlSKIE 
OPROCENTOWANIE, PRZY 
STOPIE BAZOWEJ 14 %. PO!' 
KOWICE UL 3 MAJA 18A. 

TEL. (076) 749-a8;1~ II' .:I<Jl.!Mi,..ęv 
Sprlednm I1lIfSZkanie 2 pokojowe 
\\' Polko .... ici~h p~ ul. Hubala. 
55,2 m2, kom(l,rlowe. ('cna RO łyS. 
zł. 
Tel. :\45-10 38 

Nrl)ł.lll • ..llJtl2 1)....()..~·S97a 

KRlIDYTBANKOWY bez po. 
ręcrycicli. 17.95 oprocentowanIe. 
'!CI. 0608-341-372 

Nr 'I,UI4 2lKl2 1>-GS,'Il1' 

WYNAJMĘ MIESZKANIE O 
POWIBRZCHNI 80 M2, 3 - PO
KOJE, KOMPLBTNIB UMB
BLOW ANE, 'I'BI..EWIZOR + 
TELEFON, MIEJSCE NA PAR
KING. 
TEL. 0603--418-488 

NrY"l~"'łIIG-D..cJ.~ 

ANGIEI.SKI, NIEMIECKI, 
FRANCUSKI 
Studium J .. zykó .... Obcych Mr. 
Happy 
D:ticci. ml\l<Izió~ do~Ji 
Polkowicc ul, Górna 5 
'leI. 845-12-21 (w !lud/.. 15 -18) 

~r 1~ . Ul ~ill - o-CMo'\ 
1lmio &otuj~ oa (lrzyJ~ln-
Tel. 845- 28-70, (l6(JO-.271-32ł! 

Nr l'J.Cl.~-ł)....GStJlog 

rO'ZIIkuj~ drl "y" ujęcia lIlicslka . 
nic 1 lub 2 lX'kojllwc w P"lkn .... i
cacb. 
reJ. 060'1- 37\1-565 
Sprzedam dLialk~ budllwluną 
g arów" Plllkowicach Dolnych. z 
r(,zlXKJ:c;:ta budową. ,ta D ICJO, ~Y' 

~iowo u:throjon~ 
lCl. 84S-35-~17. !l6!lI -ó?1- 20<J 

M2!<.IlO lIJI2..(>,,(,!óJ IOII 

Od 1 lipca br. Lllonka dla LWIC 

rlllt je" CLynna 00 lX'niedLiaJku 
do piątku w g()<l/ina~h od 8:00 dn 
15:01) i od 1(;:()(J do 11):00. w ",huly 
0<.19:00 do I::!.:OO. Polkowice, ul. 
Mied/iana 9, "" C1IlWi.:c naprzeciw 
Hali Sp .. rtll .... cj. 
Tel (076) g.j~1fK>ń 

',UJJfl ~'fUl p . O~ '10 11 

CENTRUM ZDROWIA I URO
DY W POLKOWICACH. NA
WIĄŻE WSPÓl.PRACĘ Z FRY
ZJEREM. 
TEL. 845-1G-80 

Nr IS,U1.blO/-IH,..-IOIO 

prLC<lam mieszkanie wł:ł\nokio
we 33,6() m2, ul. Ratowników. 
11:1. 74~19 

Nt f~ 117~ł2-D-<jstIUlłl 

ZIlm lcnię mieszkanie wlosnokio. 
we 44 m2 0;1 mniejS1~ wla'ności,).. 

we I pokOjowe mOle być z nnek· 
sem ul. Konkic-<l 2U6 Polkowice. 

Nr tJO.u7.2U12~ t)..(j" 10R4 

WIDF.()fll),10WANIB 
CYFROWO. 
Thl. 0503-58-51-32, 749-55-5 1 

Nrl1l.II7.l1I02-lH.S/1l11!ó 

Mi~szkanic 2 pokojwc, 40 m2, z1ygur
Ilm. sprzedam 60 ty ... 
leI. oso 1-332.--893 

"'ir II,07.2łfJl·-[l..(jSłIUt(l' 

Tynki gipsowe. ccm~ntowo wa
pienne i posad/ki. 
'Thl 847- 91- 19 

NIIIJJ1.1I.1H)-{lSlt""" 

PoszukuJ~ micSl.kania, kawalerki 
luh pokoju do wynajęcia. 
Tel. 061J0...&5<1261! 

~IIłIJl.2O<12 l>-OSi IOl<'l 

Poszukuję opiekunki do siedmiu
mi.:si~C7."cgo chlopca (moi..: hyć 
"tud~ntka) na 2 1ub 3 dOI w tygo
dniu po "kolo 4 ~ gwin. 
l l:J 746-21-53 

N, Il"7_'~I!-(>..(jSiłll'iO 

Wynajmy garaż przy ul. WOj,ka 
Polskiego. 
t~1. 051l1 -93- 9ó-27 
Kupię mieSlkanie w Polkowicach 
do 40 m2. • 
·M. 06111--880-595 luh 

!l605-055-777 po ~:lfY.,iJ?ciog~"""" 
P"siadam rnocszkanic <In wynaj~da 
51 m2 nlł l pi~trzc w Polkowica<h. 
Tel. 1l45- loI--71 

Nr I,U1,~1IJl U .(JSdl17l 

TLUMACZBN1A. RBKLAM.A 
W\W.'tJcnt.tx:..'P.p~ ~li~i.~~.ml>l2o 
DCl wynajęci" ""mck kempingowy 
nadjcziorcm w micjsc<lwoki 
Brenno 
ICI. SOl Hl7453 

Nr ISlr7.l"I2-()~""I I rJ2b 

Sprztdam Mulk, () powiew:hn! 
12.11 ard I d/ial~ę o powicrJ:cbni 29 
arów w pohlhkim 'll'io:dzlwic la
'ku hrwlOweg" w micj.wwości 
'iobin. 
Cena do ul.gtxJnicnia. 
tel. 6(1(\ 412 236 

P.P.H.U. RAJ-BET S.C. 

Rajmund Wróbel & KayszfDf Śkńrski 

Te~(076)832-50-54 

0605--34a-902 

0601-554-582 

l 

"I 

, \ 



.. 

\ www.polkowice.pl 

R e k l ama 

Mł-SzvIrł 
Haki holownicze 

Lubin, baza 
TRANSBUDU 
tel. 841 5695 

korn.0604-915-296 

Nr 09.: U.1lIQI-R-G.'i/łHO 

R ek l a ma 

TYNKI 
- giplawend:re - nally.ik mechanicmy 

POSADZKI 
- betonowe - podk łady pod 
pt'lSadzki - wyłewaoe ~ miksokreta 
zacierane mechaniczne 

Razem taniej! rabat do 10% 
11:1. 076/835 4 J o 

0600 695 045 

1f(I'J.HJ.lIlJ ~ R ..... CISl!ilO 

R e klama 

Okna Pcw, 
Rolety, żaluzje, Daszki, 

Polkowice, 
ul. Hubala 28 
tel. 847-92-68 

Okna typowe: 
-1501150 - 569 zł. 
-1801150 - 652 zł. 

Rolety ZIW. - od 1 m. kw. 
1<,09łI71OO1-R-GS'Sll 

R e klama 

Sludlllll J~ Obcydl 

E happy 
"",,,, .... 

ANGIELSKI, NIEMIECKI 

LETNIA AKADEMIA 
JĘZYKOWO 

KOMPUTEROWA DLA 
DZIECI I MŁODZ1m, 

WAKACYJNE 
INTENSYWNE KURSY 
DLA DOROSŁYCH 

Jut OD 6zł ZA GODZ. 

Polkowice 
ul. GÓrn. G 
TELEFON 
8415-12-21 
pn. -ClW. 15~ 

R ek l ama 

AS Nieruchomości 
Polkowice ul. Rynek 5B 

Alicja Stańaysz}1l 
llx::trja zmrodowa Dr 1126 

SPRZEDAŻ 
1. J>d:llki buc)oo..ianeo pow. OtlI1.94a do 17.W II. b:z uzbnjcni:l. Sucha Oóma. 16lX1J2I. 
1 I>ziaJk;J o fX"", 15.29 a pod zabudowę mkszkJtIn:j. Ulblly.,roe pny ctó:J1re. Sucha Górna. 
XKXI zIhu (do no:gocja<,ji} 
1 Dzi:dki bu<hwlanc o pow. 11.71 a fXxl7.llbu<.k~.'I' mieszluJln:i. uzbroj;nit: pr,ey ctó:J/ce. 
Kai:miemiw. :~l.lm 
4. Db:lJkn hu<b>l11111:J o pow. 2-15 m2. ~ fXSl"'OO:tllt711 na~. 1'oIka.via:, 
0sictlIe Sta'2ic:J. ZJ.rtXJ 21. 
5. DziaIJw buch.I:tn.1 o pow. 25.1 m2. t11hrojlfllł. Z ~em 00n1L Po/ka .... ia:, QsĄ,>dIe 
Mfo*:h. ZJ.LW LI. 
6. Inkl/ka /JudoII.fanil Q fX:'" 11,0611. uzbrqjona, z fX"IIlnlt:niern /l3/JIJdoI+ę i projektem 
<hmll p:utt·fUIVt1JO. SoNn. :U.ew d. 
7. J>d:llkn hucknvlam o {XJlI'. 588 m2. lIzbrqicnie pr,ey dLialre. Radwania:. Jo.lXXJ zJ (do lIC· 

gCJI:j;lCji). 
8. C>4i:Jlk:tlwdowlana o pow. 10 altJII. twdia pny ddaJa:. PoIJ<q.I,.icc Dolne. :?1I.WJ Z/. 
9. J)ziaJk1J bu<kAv/ana pof,liona nad jeziorem o !,aw. 825 m2 uzbnJjona (I.txb) z 1llZJXXZI.' 
L' budow:/ ("y/iJne (lIDIIamt:uty). Gmin.1 Wsc:hoIm. Cen;); 4(J.fXXJ zJ 
lO MkszJalllic o f'OI" 55.21.1 ml. 2 fX1koje. paner Komfrrrl/"'e. "YmieTlicl/1tl okna. Na 
fXK/Iogadl: parkic'l.p~ili DocIatkOlw~ AOI)'t:lrZIIk. 7m z domofonem. Ksig;a 
1I-~1. Mc~ dzier.la"y gar.lŻU. PoIkOll'ice. ~ Rml/nicl..:. 78.rm d (do nqp.:j:J
c.ji~ 
1/. Mieszkanie oowe. komu)r!tlW() ~k"'lQI)nc o fX'"'. m. 79 m2, 3 pole*, kuchnia. /3-
:denka I<t; pielWSZI: p;.,.'Iro, z ballwnem i pn.nic;~ ZJl>uclOll,lIJiI kuchnia (meNe Rmc) 
"r.IZ" II-)pa;air.·niem, W prlXXlpoknju zab"dcJWdI!iI ~ wop;{)Ił .... PO/konia:. Rynek. 
Im.fwzJ 
12. ~ O pa.v. J7,W m2. 2 pokoje, TV pivuo. Z balkonem. ł'17Cmków. 38.fm 
11 Mksl.kanit: dwulwmJygrJlK.}jne. /I piętm: 2 f(Jkojl.:. Iazkn/uJ, IK; kuchnia; ID piftro: 3 
fX!klljt~ IlIzjenk:J. użytkowe pcxJdasze. Ogm.'\>1lnie pod/o/f.OIl'C i g;r4J11c. OardŻ i miejsce 
piJIkingu"c. Lubin. Cena: }7UCWz/ 
14. Garaż z kanalc:m () pow. ok. 16 m2. Po/ka.via:, ulica 1'Plna. Q'1I1I do negocjacji. 
15. Budynck mllllMrmy.panerowy. lV()/na;/cy:/C}'do lWl<I/1IU o".,..,. S58m2, dLUJ!k;, ok. 
40" (użyrk. wi'(2)~). Prąd. \łfxla, kanalizacja. DJjaW z d~ a'if;JfIOll1:j Obiekt nat1ajc 
SIę na magazyny. malą prrxlukcjv. Przy Szybie ..sielUlZUl>ix". ct:na: .1llW li lub dzicria· 
WIlI(WzVm..c + opI1lJy 

WdIIInr,.".,' jdllItJt:zJnIJ • .,....,.,.,........,.. **'-I« 
WAIr~.~-~ ,.,todll1ll*lU4z.-n,. 

R ekla m a 

Reklama 

OSRODEK KSZTAŁCENIA KURSOWEGO 
wKURSOR" 

~rowadzi nabór do: 
LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH 
System kształcenia eksternistyczny - czas nauki 1 rok. stara matura 
LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH 
System zaoczny - czas nauki 2 lata, sIBra matuni 

~ S1lDJMZAWfJ1JNEOO O KlRUMCACH: 
- technik informatyk 
- technik bhp 
- technik ochrony środowiska 
- technik organizacji reklamy 
- technik telekomunikacji 
- technik usług pocztowych 

Biuro czynne jest w piątki w godz. 15:00 - 17:00 w szkole 
Podstawowej nr 3 przy ul. Kominka 1 w sekretariacie szkoty. 

Kontakt teIefoRlcmy w podanych godzinach 749-88-00, 
a non stop 0501-573-661. 

Wszystkich chętnych serd8ClJlie zapraszamyIII 
liczba miejsc ograniczonaIII 

Reklama 

Alt szkolne i bUowe E ...... ~ ... _,.ft. 
zaprau •• , Id pol .•• pl. •• ldzlnlcll od 8 dł 16 
Polko.lel, ul. ałrla 3, tll./'ax 145 25 04 

ARKET 
Be 

dobra jakość - dobra cena. 
Pr m 

EGETA 75g 

CZEKOLADA 
·WAWEL" GORZKA 1 

PASZTET 
PROCH WieKI 

MAKARON 
ll:WMAK" 400g 
OLEJ 
łllEZBĘDłlY 1L 

Chocianówul. B I Świdnickie!Jo 
Polkowice ul. tił 

Reklama 

Reklama 

~ JNDECO . 
SZAFY Z DRZWIAMI 

SUWANYMI 
Glog6w 
TBI. (076) 833-49-07, te/. kom. 0604-33-74-35 

KONKURENCYJNE 
CENY 

RATY! O % 5 lat gwarancji 

Możliwość odpisu 
od podatku 
Pomiary gratis 

Promocja 

SALONY: 
Gp,Hakł'JaąpMłul\..lJ.UJllId.:lJw 

LegnX:a, DH Megasam. parter 
'!el (fJ76) 722-53-61 
lltil, Dom 1Owa.rowy, 
ul. Kopernika 17 
ThL (fJ76) 002-12-41 

FUNKCJONALNE 
ESTmCZNE 
I WYGODNE 

NOWE POMYSŁY: 
Drzwi składane -
Płyty rattanowe -

Zabudowa skos6w 
na poddaszu -

Reklama 

Kto AGO U nas kupuje, 
Ten nigdy nie żałuje. 

Sprzęt Producenta Nr 1 w świecie Ci to gwarantuje. 

-urządzenia woInostojące 

i do zabudowy 

-drobny spnvt AGD 

-dogodne RAlY 

-«onkun!ncyjne CENY 

-dostawa GRATIS 

-PROMOCJE! 

.EMAR- Po kowice 
ul. Moniuszki 11411 
tel. 076 845-49-031 

Bl Electrolux 
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